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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 28.05.2015 
 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Rusu Constantin care a fost ales preşedinte 

de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.135/2015 adoptată prin 
votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 
 

Dl. Rusu Constantin:  
”Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
  
„Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 17 consilieri. Lipsesc domnii consilieri Artean Mircea, Farcaș Ladislau, Mornea Maria și Radu 
Carollina . 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. viceprimar Bobouțanu Dan 
şi d-nul director juridic Spiridon Pantelimon care îl înlocuiește pe d-nul secretar Aurel Raţă-
Bugnariu. 

 Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-lui director juridic Spiridon Pantelimon, pentru a 
prezenta stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 12.05.2015 și 30.04.2015. 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
 „Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de  
12.05.2015 și 30.04.2015. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 12.05.2015 și 30.04.2015 au 
fost semnate de către secretar, precum şi de către preşedintele şedinţelor anterioare şi se supun 
aprobării Consiliului Local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „În continuare dau cuvântul domnului viceprimar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
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Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
                     „Propun suplimentarea ordinii de zi prin introducere a dup ă punctul 26 a ordinii 
de zi, a urm ătoarelor proiecte de hot ărâre: 
 
1 Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul 
2015 
 

2 Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 ale 
instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
 

3 Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului împrumutului intern al municipiului  
Hunedoara, pe anul 2015 
 
4 Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu în suprafaţă utilă de 
154,52 mp şi cotă părţi comune de 23 mp  din cadrul etajului 1, aripa B, din fosta Şcoală Generală 
nr.1, înregistrată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situată pe  b-dul. Corvin, nr.14, cu 
destinaţia de săli de cursuri  

 
5 Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu în suprafaţă utilă de 
102,82 mp şi cotă părţi comune de 23 mp din cadrul etajului 1, aripa B, din fosta Şcoală Generală 
nr.1,  înregistrată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situată pe  b-dul. Corvin, nr.14, cu 
destinaţia de săli de cursuri 

 
6 Proiect de hotărâre privind închirierea unui spaţiu  cu destinaţia de sediu, situat în municipiul 
Hunedoara, aflat în  domeniul privat al municipiului Hunedoara, str. C. Brâncuşi, bl. X2, compus din 
camerele 43, 44 şi 45, în suprafaţă totală de 108 mp,  în favoarea Partidului Poporului Dan 
Diaconescu,  Organizaţia locală Hunedoara 
 
7 Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a spaţiului  în 
suprafaţă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brîncuşi bloc X 2, camera 53,  în 
favoarea Asociaţiei pentru Prevenirea şi Tratarea Tulburărilor de Comportament   

 
8 Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică a terenului în suprafață de 9 
mp înscris în CF nr. 67769, nr. cad.67769, situat pe str. Ion Creangă, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, precum și a Raportului de evaluare a imobilului 

 
Dl. Rusu Constantin:  

                      „Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă în unanimitate.  
Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. ” 

 
După punctul 26 al ordinii de zi, se va lua o pauz ă de 10 minute pentru studierea 

materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pe ntru celelalte proiecte de 
hotărâri. 
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Dl. Rusu Constantin:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Este cazul?” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan: 
”Eu nu voi participa la vot la punctele 25 și 26 de pe ordinea de zi.” 
 
Dl. Costa Mircea : 
”Eu nu voi participa la vot la punctul 34 de pe ordinea de zi și la punctul 8 de la 

suplimentarea ordinii de zi.” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
”Eu nu voi participa la vot la punctul 10 de pe ordinea de zi și la punctul 6 de la 

suplimentarea ordinii de zi.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
”Eu nu voi participa la vot la punctul 10 de pe ordinea de zi și la punctul 6 de la 

suplimentarea ordinii de zi.” 
 
Dl. Stamatoiu Ion : 
”Eu  nu voi participa la vot la punctul 12 de pe ordinea de zi.” 

 
A sosit în sala de şedinţă d-na consilier Farcaș Ladislau, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 18 în momentul de faţă. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor prezen ți). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului  de organizare și funcționare a Centrului de zi 
„Lumină și Speranță”. Se dă cuvântul: 
                 -    D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.182/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor prezen ți). 

Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului cu privire la procedura de înregistrare, 
evidență și radiere a vehiculelor și autovehiculelor de pe raza municipiului Hunedoara, care nu se 
supun înmatriculării. Se dă cuvântul: 
                -    D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Știm că în 2013 s-a aprobat acest regulament și tarifele pentru autovehiculele peste 

3,5 tone. Ne-ar interesa următorul lucru: dacă s-a respectat ce am aprobat la vremea respectivă, 
câți bani s-au încasat și unde s-au folosit banii din această taxă? Au fost date cu scopuri clare, 
repartizați foarte clar și vrem să știm unde au ajuns acești bani.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Da. Domnul Poantă, vă rog.” 
 
Dl. Poanta Marinel : 
”Nu are legătură, probabil cu punctul următor de pe ordinea de zi vă referiți 

dumneavoastră, dat fiind vorba de regulamentul autovehiculelor care nu se supun înmatriculării: 
mopede, căruțe.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Da. Deci mai aveți alte întrebări domnul Magaon?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Nu, nu, nu.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.183/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă d-na consilier Mornea Maria, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
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La punctul 3 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție).  
Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local nr.201/2013 privind 
aprobarea Regulamentului şi tarifelor pentru eliberarea şi folosirea autorizaţiei de acces tonaj 
privind stabilirea condiţiilor de acces a autovehiculelor cu masa maximă autorizată de peste 3,5 
tone pe străzile din municipiul Hunedoara. Se dă cuvântul: 

-    D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Revin cu aceeași întrebare.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Cu aceeași problemă.„ 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Da. Deci încă o dată clar .. câți bani s-au încasat, dacă autorizația a avut modificări, 

acest regulament a avut modificări, dacă Prefectura a aprobat? Și din câte îmi aduc aminte au fost 
ceva reclamații la primăriile afectate din zona Pădurenilor. Și concret câți bani s-au încasat și unde 
s-au folosit acești bani?” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Deci cu privire la reclamațiile, sesizările care au fost și litigiul care a existat cu SC  

Talc Dolomita, s-a pronunțat deja instanța, este definitivă hotărârea, s-a respins cererea introdusă 
de către SC Talc Dolomită SA cu privire la abrogarea unui alineat de la un articol, iar cu privire la 
restul aspectelor, domnul Poantă.„ 

 
Dl. Magaon Jane:  
”Nu, mă refer la..am întrebat..eu nu am întrebat de Talc Dolomita, am întrebat de 

Primăriile pentru că la..” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Deci nu s-au făcut nici un.. nu s-au concretizat în nici un fel. Deci dânșii au spus că 

urmează să atace în contencios, nu au făcut nici procedură prealabilă, numai s-au adresat cu o 
cerere și după aceea a urmat procesul lui SC Talc Dolomită SA. Dânșii au așteptat să vadă cum se 
soluționează acest litigiu și ulterior nu au mai făcut nici un fel de demers pentru că pierzând practic 
nu putea să fie altă soluție decât aceeași soluție și în cazul demersului dânșilor. Deci aceasta este 
situația.„  

 
Dl. Magaon Jane:  
”Bun.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Cu privire la încasări.” 
 
 



6 
 

Dl. Marinel Poant ă: 
”Da. La încasări o să facem o situație pe care să v-o prezentăm. Acum pe moment nu 

pot, nu am sumele exacte, iar singura modificare care apare față de Hotărârea Consiliului Local 
200/2013 este posibilitatea utilizatorilor să plătească online sau prin SMS. Restul regulamentului a 
rămas în forma aprobată.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
”Dar banii...ne prezentați ulterior cum s-au folosit banii?„ 
 
Dl. Marinel Poant ă: 
”Ulterior, facem o situație câți s-au încasat și cum ..” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Domnilor o rugăminte. Inclusiv la punctele următoare, personalul de specialitate din 

primărie, dacă sunt interpelări din partea consilierilor și nu puteți face punctual precizări considerați-
o ca pe o interpelare și comunicați-o la ședința următoare. Da?„ 

 
Dl. Marinel Poant ă: 
”Am înțeles.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
 „Domnul Magaon, mai sunt probleme?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Nu.„ 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.184/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării cheltuielilor aferente lunii martie 2015 și a unor 
restanțe pe lunile anterioare, pentru naveta cadrelor didactice din învățământul preuniversitar de 
stat de pe raza municipiului Hunedoara. Se dă cuvântul. 

               -     D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.185/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 5 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție).  
Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri şi teren. Se dă 
cuvântul: 
                -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.186/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție).   

Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri pentru persoanele 
care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. Se dă cuvântul: 
                   -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.187/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție).  

Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Formaţiei de Dansuri Populare a Ansamblului 
Folcloric „Haţegana” al Casei de Cultură din municipiul Hunedoara la Festivalurile Internaţionale de 
Folclor din Ohrid - Macedonia şi  Kocaeli/Gebze - Turcia, evenimente care se vor desfăşura în 
perioada 20-31 august 2015. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.188/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al municipiului Hunedoara, a sumei 
de până la 70.000 lei, pentru sărbătorirea  Zilei de 1 Iunie 2015 – Ziua Internaţională a Copilului. Se 
dă cuvântul: 
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-    D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Mornea Maria:  
”Prima problemă. Ni s-au prezentat efectiv cheltuielile pe anul 2014. În 2014 am avut 

cheltuieli cu organizări de evenimente, zile festive și așa mai departe. La ziua copilului am avut 
80.266 în care sunt, mă rog, diplome, cupe, pachete copii și așa mai departe; exact aceeași 
structură care este trecută și în devizul acesta estimativ pentru anul 2015 care este de 70.000 lei. 
Problema care o pun eu este următoarea: aceste pachete cu dulciuri, să nu se facă ca și anul trecut 
separat, deci distincte. Au fost pachete pentru copii și pachete pentru copii. Deci două feluri de 
pachete pentru copii, pe de-o parte. Pe de altă parte, în aceste pachete există și o felicitare. Mă 
gândesc că, de ziua copilului, vreau să știu cine semnează această felicitare pentru că din câte știu 
eu Consiliul Local aprobă suma, nu Primăria, nu instituția primarului, da? Și atunci, corect ar fi, și aș 
vrea să văd aceste felicitări de ziua copilului cum arată.„ 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Formatul.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Formatul. Cum arată.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Cine ne poate spune?” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Dacă nu are, deci dacă nu sunt făcute aceste ..deși mă îndoiesc că nu sunt acum, 

solicitarea mea și propunerea pe care v-o fac și dumneavoastră este ca pe aceste invitații să fie 
trecut și Consiliul Local. Nu Mornea, nu Rusu, nu..așa Consiliul Local și Primăria, nu?” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Da. Doamna Anda vă rog să îi răspundeți doamnei consilier.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Doamna consilier Mornea se referea la formatul felicitării care se va regăsi în 

pachetele acordate copiilor cu ocazia zilei de 1 iunie. Dacă aveți formatul felicitării.„ 
 
D-na Combei Anda Lumini ța: 
”Da, avem formatul.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Da și..” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Ni-l arătați?” 
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D-na Mornea Maria:  
”De cine este semnată această felicitare?” 
 
D-na. Combei Anda Lumini ța: 
”Este doar un text din partea Primăriei, un La Mulți Ani și..” 
 
D-na Mornea Maria:  
”De ce din partea Primăriei? Că veniți la noi să aprobăm, Consiliul Local aprobă, da?” 
 
D-na Combei Anda Lumini ța: 
”Da vă aduc. Mi se pare că scrie și Consiliul Local. Doriți să vă aduc un exemplar?” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Da, vă rog. Da. Și pentru aceste pachete, zic eu că era necesar să se facă o licitație, 

să se facă..adică, eu zic că, în momentul în care s-ar fi făcut o licitație pentru aceste pachete, sunt 
convinsă că pachetele ar fi fost mai substanțiale și mai multe.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Doamna consilier, până la ce limită se poate face prin atribuire directă? Întreb și eu.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”15 000 euro.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”15 000 de euro?” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Da.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”30..” 
 
Dl. Voinia Claudiu Sorin:  
”Chiar 30 000.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”30 000 de euro.„ 
 
Dl. Voinia Claudiu Sorin:  
”30 000 de euro.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Doamna Mornea au 30 000 de euro la dispoziție ..„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Nu există procedură. Prin procedura achiziției directe.„ 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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D-na Mornea Maria:  
”Totul se face prin achiziție directă.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Nu vă faceți iluzii doamna Mornea.„ 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-na Mornea Maria:  
”..pentru că m-am obișnuit că toate se fac în așa fel încât să nu fie peste limita ca să 

se facă licitație publică pentru...„ 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-na Mornea Maria:  
 ”Deci este de…pe lângă asta, în momentul în care se distribuie aceste pachete poate 

că unii dintre consilieri ar dori să participe la distribuirea lor. Să se comunice locul și unde și cum și 
ce.„ 

Dl. Rusu Constantin : 
”Da. Doamna consilier până ne aduce doamna Anda formatul, putem să trecem mai 

departe și..? Da?” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Din punctul meu de vedere da.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Da? Putem? Alte înscrieri la cuvânt pe această temă mai sunt?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Nu.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Haideți să trecem la vot.” 
 
A intrat în sala de ședință d-na Combei Anda. 
 
D-na Combei Anda Lumini ța: 
”Primarul.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Cine? Primarul?„ 
 
D-na Mornea Maria:  
 „Dar de ce?” 
 
D-na. Combei Anda Lumini ța: 
„Se poate scrie orice.„ 
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D-na Mornea Maria:  
 „Vezi? Viorel Arion, Primarul Municipiului Hunedoara. Eu zic că noi suntem, în primul 

rând, cei care aprobăm. Sigur să fie trecute și Primarul, Municipiului Hunedoara. Dacă se trece 
Viorel Arion atunci să se treacă și Mornea Maria la consilieri, nu? ” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”De acord cu dumneavoastră.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Dacă nu primarul Municipiului Hunedoara.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Generic, da?” 
 
D-na Mornea Maria:  
” Consiliul ..Da și Consiliul Municipiului Hunedoara, nu?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Bun dar ..„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Consiliul Local.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Consiliul Local, da.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Deci, doamna consilier, nu avem la ce să facem amendament pentru că nu avem pe 

articol distinct privind formatul felicitării.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Ba da putem.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Da. Vom scrie.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Este o chestiune de organizare. Să se consemneze, deci un moment, deci doamna 

consilier Mornea a făcut și următoarea propunere: ca felicitarea care se va regăsi în pachete să fie 
inscripționată generic Consiliul Local al Municipiului Hunedoara și Primăria Municipiului Hunedoara 
fără nume, fără nimic sau primarul Municipiului Hunedoara. Fără nume, fără nimic. Domnilor 
consilieri, de acord?„ 
 

Da (din sală). 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Da. Bun. Vă rugăm să consemnați în procesul verbal referitor la această chestiune, 

da? Deci doamna consilier mergem mai departe? Putem trece? Gata?” 
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D-na Mornea Maria:  
”Da.„ 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.189/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea iniţiativei de înfrăţire a municipiului Hunedoara cu municipiul 
Veles, Republica Macedonia. Se dă cuvântul: 

-    D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.190/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La acest punct nu particip ă la vot d-nii consilieri Muzsic Robert și Mărginean Alexandru 
 

La punctul 10 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al municipiului 
Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate în 
municipiul Hunedoara pentru luna aprilie 2015. Se dă cuvântul: 

-    D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi ”pentru” un vot ”împotrivă” (Mornea Maria) și 

două voturi ”abțineri” (Magaon Jane, Palcău Ciprian). 
Art.1-2 se aprobă cu 14 voturi ”pentru” un vot ”împotrivă” (Mornea Maria) și două voturi 

”abțineri” (Magaon Jane, Palcău Ciprian). 
Hotărârea nr.191/2015 se aprob ă cu 14 voturi ”pentru” un vot ”împotriv ă” 

(Mornea Maria) și dou ă voturi ”ab țineri” (Magaon Jane, Palc ău Ciprian). 
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La punctul 11 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentanților Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „ECO SID HD”. Se dă 
cuvântul: 
                 -    D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri 
 
D-na Mornea Maria:  
”La articolul 1 avem pe domnișoara Mataragiu și Plic în calitate de.. să aprobe 

cotizația pentru anul 2015. În raportul la proiectul de hotărâre este prezentată această sumă care 
nu este menționată în hotărârea de Consiliul Local prin care, sunt niște, zic eu inadvertențe din 
anumite puncte de vedere. Unu, pentru anul 2014 suma a fost, totala de 9 784 de lei, respectiv de 
0,16 lei pe locuitor. Pentru anul 2015, în condițiile în care ADI ECO SID își încetează activitatea 
printr-o adresă comunicată la Primărie la sfârșitul lunii aprilie și suma care este de 7 267 de lei care 
constă în mai multe elemente de cheltuială: salarii neachitate, sume neplătite la contul de stat și 
contabilitate în suma de 1 200 de lei. Acum întrebarea mea este următoarea: ce aprobăm noi prin 
această hotărâre? Le dăm mandat acestor domnișoare să se prezinte să aprobe 7 267 de lei?” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Așa se pare.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Da.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Păi așa se pare și atunci cum rămâne cu cei 16 bani pe locuitor, da? Și ținând cont de 

faptul că sunt numai 4 luni de zile.„ 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Da. Vă rog domnul Spiridon.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Da, deci cotizația este anuală, iar dumneavoastră potrivit actului constitutiv al ADI, 

având în vedere că aveți calitatea de asociat majoritar, dumneavoastră stabiliți suma pe care o veți 
acorda drept cotizație. Nu există o prevedere legală specială care să stabilească modalitatea de 
acordare. Dumneavoastră sunteți, în cadrul acestei asociații, asociat majoritar și dumneavoastră 
stabiliți această sumă sau îi mandatați pe dânșii să stabilească suma în funcție de cum considerați.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Se mandatează, se mandatează.„ 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Mandatăm să..„ 
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Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Se mandatează, da?„ 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Îi mandatăm.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Deci aceste două variante mi se par..” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Se mandatează.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Deci problema tot nu am lămurit-o, da? Aprobăm, deci cei 7 200, deci le dăm mandat 

pentru 7200?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Numai puțin. Doamna consilier Mornea ați ridicat o problemă de principiu aici. Noi tot 

acordăm mandate speciale, mandate speciale.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Da.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Problema se pune de principiu. Ce facem noi aici? Stabilim conținutul mandatului și 

cei pe care îi delegăm doar ridică mâna ..” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Normal.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”...sau îi mandatăm ca prin propriile lor puteri să stabilească, în numele nostru și 

pentru noi?” 
D-na Mornea Maria:  
”Eu zic că nu.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Deci avem..Ați înțeles. Sunt două lucruri diferite.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”De aceea..” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Am înțeles.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Două lucruri diferite. Sau stabilim conținutul mandatului aici.„ 
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Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Pe conținut efectiv.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Pe conținut efectiv ne pronunțăm sau le dăm, pur și simplu îi mandatăm generic.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Cine e de acord. Fiecare ..„ 
 
Dl. Cazan Florian:  
”Atunci nu mai e mandat special.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Deci și din punctul meu de vedere ar trebui să stabilim conținutul mandatului.„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Dar întrebați-i căci suntem 21 aici.„ 
 
A părăsit sala de şedinţă d-na consilier Olariu Nicoleta, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 18 în momentul de faţă. 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Am zis punctul meu de vedere. Sunt discuții libere.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Conținutul…trebuie cineva..nu vrea. Conținutul.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”De asta, deci toată lumea vă rog exprimați-vă punctul de vedere, nu o să nominalizez. 

Cine consideră.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Corect.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Deci problema pe care am ridicat-o este cea a modului în care mandatăm aceste 

domnișoare să aprobe cotizația pentru anul 2015 fără să stabilim nici o limită.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Sunt reprezentanții dumneavoastră. Deci Consiliul Local stabilește...„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Nu face..” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Ce anume mandatează.„ 
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D-na Mornea Maria:  
”Domnul Spiridon, vă rog frumos, da?” 
 
Dl. Farca ș Ladislau:  
”Mandatul trebuie să fie precis și clar.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Deci vă rog frumos.” 
 
Dl. Farca ș Ladislau:  
”Nu poate să fie unul general.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Am înțeles perfect. Păi nu am ce amendament să propun pentru că această asociație 

își încetează activitatea, la sfârșitul lunii aprilie își încetează această activitate, da? Ori sumele pe 
care noi ar trebui să le mandatăm pe aceste domnișoare ar trebui să fie 0,15; 0,16 bani pe cap de 
locuitor pe 4 luni de zile nu pe 1 an de zile. Deci așa ar fi normal. Măcar să mergem în limita 
sumelor pe care le-am aprobat în anul 2014, da?” 

 
 Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-na Mornea Maria:  
”Aceste mandate generice pe care le acordăm inclusiv la..„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”De regulă noi așa facem. Sigur că da. Si facem de trei ani de zile. Și nu e.. Ceva nu e 

în regulă.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Păi dar stați puțin că..„ 
 
Dl Cazan Florian:  
”Păi cum? Dar noi dăm mandat special. Mandatul special e clar pentru ceva concret.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Păi da, dar nu e.„ 
 
Dl Cazan Florian:  
”Noi dăm mandat.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Domnule consilier Cazan aveți dreptate.” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Nu e concret, e..„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”E la latitudine.„ 
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Dl Cazan Florian:  
”Atunci nu e mandate special.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Da.„ 
 
Dl. Ciprian Palc ău:  
”Cum nu e?„ 
 
 Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl Cazan Florian:  
 „Nu specificăm că dăm mandat special?” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Da, a zis bine domnul președinte, conținut.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
 „Deci mai spuneți…se mandatează domnișoarele, punct și data. Da? Se mandatează. 

Nu special, nu general, nu.” 
 
Dl Cazan Florian:  
”Păi tocmai că trebuie să le dăm mandat special și atunci..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Numai puțin. Doamna consilier Mornea e în regulă că scrie mandat special când 

spunem că se mandatează, generic și domnul consilier Farcaș a făcut o referire bună, că de aceea 
l-am și întrebat, potrivit Codului Civil mandatul trebuie să aibă un obiect clar, determinat.” 

 
D-na Mornea Maria:  
”Păi asta..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Iar aici că îl denumim mandat special sau general nu contează. Din punctul meu de 

vedere ar trebui să fie: se mandatează domnișoarele cutare și cutare să aprobe cotizația de atât pe 
fiecare locuitor pe anul 2015.” 

 
D-na Mornea Maria:  
”Așa mi se pare și mie normal. Mi se pare normal dar problema care este, este că se 

solicită de către ADI ECO SID o anumită sumă. Deci nu am înțeles, de la cap la coadă, ce e cu acei 
bani.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Doamna consilier, putem noi să o lămurim acum. Haideți să facem atunci 

amendamentul.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Da. Deci 0,16 bani pe locuitor major..„ 
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Dl. Rusu Constantin:  
”Deci 0,16 bani, lei, da?„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Lei, pe locuitor..” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Pe cap de locuitor al Municipiului Hunedoara.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Pe 4 luni de zile, cât a funcționat asociația.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Pe perioada 1 ianuarie – 30 aprilie 2015, da?” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Exact.„ 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Explicați de ce ..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Domnii consilieri.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Doamna Mataragiu explicați, vă rog frumos domnilor consilieri, din ce se compune 

suma și de ce dumneavoastră solicitați acești bani pentru că...” 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:  
”Noi am făcut o adresă către Primărie din care rezultă aceea sumă.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”De 7 000, 7 000 aveți.” 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:  
”Da. Sunt 7 000, puțin peste 7 000, 7 267. Sunt anumite cheltuieli către bugetul de 

stat, sunt salariile neprimite de cei doi salariați pe două luni de zile, ianuarie și februarie  și sunt 
cheltuielile de contabilitate, așa cum rezultă și din..” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Câți salariați?” 
 
Dl. Muzsic Robert:  
”Doi a zis.„ 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:  
”Avem doi salariați care de fapt sunt obligați, ADI-ul a avut obligația legală să aibă doi 

salariați și ei au început contractul de muncă în decembrie 2014 și li s-a încheiat la sfârșit de 
februarie.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
”Îmi dați voie să intervin numai puțin?” 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:  
”Spuneți.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”De fapt vreau să vă atrag atenția asupra unui lucru. Din punctul meu de vedere nici 

chiar nu ne interesează structura acestora. Pe noi ne interesează temeiul legal. Dacă avem 
obligația să plătim o anumită sumă de bani pe locuitor al Municipiului Hunedoara și perioada pentru 
care trebuie să o dăm. Structura cheltuielilor dumneavoastră..” 

 
D-șoara Mataragiu Geanina:  
”Bun.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”De ce le-ați făcut? Iar nu ne interesează.” 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:  
”Asta este de unde rezultă aceea sumă că ați zis că s-a menționat o sumă. Apoi, 

practic este o cotizație care, și în actul constitutiv și în statut este trecută și asociații..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”O cotizație, da?„ 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:  
”Da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Fixă?” 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:  
”Nu are un cuantum stabilit. Nu este un indice după care se calculează.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Nu avem cotizație? Este generic trecut cotizație?” 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:  
”Exact. Este generic trecut cotizație.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Doamna Mornea de unde ați..?” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Din materialul clientului.„ 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:  
”Anul trecut..„ 
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Dl. Bucale ț Marian:  
”Așa scrie?” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Așa scrie.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da?” 
 
D-șoara. Mataragiu Geanina:  
”Anul trecut, într-adevăr s-a cerut o sumă. A fost un pic mai mare, nu mai țin minte.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”9 600.” 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:  
”da și..” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Da 0,16 bani.” 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:  
”..că sunt ale ADI-uri care au stabilit un indice după care se calculează aceea cotizație 

și așa s-a stabilit anul trecut. Pentru a acoperi suma de anul trecut s-a ajuns la 0,16 pe locuitor.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Ok. Și dacă înmulțim 0,16 lei pe locuitor cu câți locuitori avem pe primele 4 luni de 

zile?” 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:   
”Nu acoperim de data aceasta.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”9 000 și atât pentru că este exact împărțit la 4, da? și ar veni 2 000 și un pic de lei.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”La trei, la trei că sunt 4 luni.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Da la 3 luni. Vine 3 200 de lei. Am făcut eu o socoteală.„ 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
D-na Mornea Maria:  
”..și până la 7 000 e mare diferența.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
”Bun domnilor consilieri haideți să depășim. Lucrurile sunt clare. Doamna consilier 

Mornea faceți amendament atunci.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Să aprobe cotizația pentru anul 2015 la nivelul cotizației stabilite pentru 2014 

raportată la perioada de funcționare a ADI.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Deci care ar fi conținutul amendamentului? La articolul 1 că tot va fi...” 
 
D-na Mornea Maria:  
”La articolul 1. Să aprobe cotizația pentru anul 2015 a asociatului Municipiul 

Hunedoara la nivelul cotizației..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”De 0,16 lei pe locuitor.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Pe locuitor.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Pe perioada de funcționare.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
 ”Pe perioada de funcționare, respectiv 4 luni. Deci 0,16 lei pe locuitor anual.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da? Deci chiar prin adresa dumneavoastră, în 12.05 vă încetați activitatea.” 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:   
”Da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Nu vă putem da bani pentru o perioadă în care nu veți mai funcționa.„ 
 
D-șoara Mataragiu Geanina:   
 „..de acord.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Păi da, dar atunci trebuie să calculăm exact pe perioada aceasta 1 ianuarie – 12.05.„ 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Domnul președinte dacă îmi permiteți, încă o dată revin. Nu există nici o 

constrângere, nici în actul constitutiv, nici în statut, în care dumneavoastră, consiliu să aveți o 
anumită modalitate de calcul sau o anumită sumă pe care trebuie să o constituie cuantumul 
cotizației.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
”Da, dar chiar în raportul dumneavoastră ați spus 0,16 lei.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Numai puțin, numai puțin.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Deci domnul secretar.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Nu sunt secretar, sunt directorul juridic.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Domnul director, această asociație trebuia să aibă un buget de venituri și cheltuieli 

care cred că trebuia aprobat de către asociatul principal, Municipiul Hunedoara, da?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Deci dacă îmi permiteți urmează un nou proiect de hotărâre după ce se aprobă 

cotizația prin care se aprobă plata cotizației unde dumneavoastră puteți regla niște lucruri și inclusiv 
acest buget că nu vor putea să facă veniturile și cheltuielile.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Domnul Spiridon dacă îmi permiteți, problema este exact cum o descrie doamna 

Mornea. Din raportul trimis și din adresele trimise de către SC ADI ECO SID dânșii spun că își 
încetează activitatea în mai, dânșii spun că cotizația asociatului Municipiului Hunedoara, adică noi, 
a fost stabilită la 0,16 lei, deci nu mai putem mări astăzi și ca atare nu putem decât să votăm sau nu 
amendamentul doamnei Mornea care este construit pe logica adresei trimise de ADI ECO SID. Că 
ajung sau nu ajung banii, mă iertați, dar eu cred că fiecare funcționar ar trebui să se gândească, să 
discute cu dumneavoastră înainte de a propune ceva în așa fel încât să nu iasă ce nu trebuie. Deci 
este exact, aprobăm exact ce cere ADI ECO SID Hunedoara. Nu e altceva, nu? Așa scrie în 
adresă.„ 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Domnilor consilieri alte puncte de vedere. Domnii consilieri?” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Ovidiu aveai alt punct de vedere.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Haideți că trebuie să depășim momentul acesta.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Ca să depășim momentul că ați mers în foc automat și acum ne poticnim. Din punctul 

meu de vedere, am stabilit ideea că noi trebuie să stabilim ca și conținut.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Corect. Așa este.” 
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Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Perfect. Din punct de vedere, eu spun să amânăm pentru o ședință de îndată și să o 

studiem mai bine. Din punctul meu de vedere. Nu e punctul tuturor, al meu doar. Mulțumesc.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Nu poate avea importanța sau urgența care o presupune o ședință de îndată. Da, 

deci o să ne izbim de celălalt aspect.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Auziți faceți o propunere atunci, nouă. Cum vedeți situația? Să ieșim.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Eu nu mă pot substitui Consiliului Local.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Nu vedeți că acum intrăm în..„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Domnilor consilieri nu mă pot substitui Consiliului Local.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Bineînțeles.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”V-am spus clar, nu aveți nici o constrângere cu privire la modul de calcul al cotizației 

sau cu privire la întinderea acestui cuantum. Deci dumneavoastră nu aveți nici o problemă ca să 
aprobați în loc de cotizație..„ 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”În loc de 0,16 lei 0,32.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”0,24 sau cât bate pe sumă. Dar eu nu îmi pot permite să mă substitui 

dumneavoastră.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Păi da dar numai puțin. În această situație ne regăsim, ne regăsim din nou pentru nu 

știu a câta oară în prezența unui proiect de hotărâre prost întocmit.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Domnul viceprimar.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Este exact cum spune domnul președinte. Până la urmă ca să modifici..” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
” Adică calculele lor elementar trebuiau să fie făcute..” 
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Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”..trebuie să faci un nou proiect de hotărâre.„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
 „Vedeți.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
 „Un nou proiect de hotărâre pentru că noi suntem parte în ADI împreună cu Pestișul.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Dar ce facem astăzi?” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Dacă eu am stabilit 0,16 lei ca să stabilesc 0,32 lei pentru că nu ajung banii ar trebui 

să încă un alt proiect de hotărâre prin care votez 0,32 înmulțesc cu numărul populației, împart la 4 
luni de zile și probabil că ies undeva pe sumă. Dar dacă nu l-am făcut și am spus de nenumărate ori 
să fim atenți la proiecte...„ 

 
D-na Mornea Maria:  
 „Dacă mai..„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Nu, aceasta este sensibil, nu la proiecte. Acesta este un proiect, este o problemă 

sensibilă că tot timpul analizăm pe acest lucru.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:   
„Tot timpul s-a analizat pe asta.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Ce facem?„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Eu v-am spus părerea mea.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Altă soluție nu avem trebuie să o trecem. Facem amendamentul doamnei Mornea? 

Doamna Mornea. Deci ați făcut amendamentul în sensul în care cotizația pentru anul 2015 va fi la 
nivelul de 0,16 lei pe locuitor pentru perioada 1 ianuarie 2015 – 12 mai 2015, da?” 

 
D-na Mornea Maria:  
”Da.„ 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
 „Nu pe 4 luni de zile.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Doamna Popa...” 
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D-na Mornea Maria:  
”Pe 4 luni…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”..dumneavoastră ați făcut niște simulări de calcul și poate reușiți să arătați niște 

lucruri pentru că raportul e al direcției economice. Deci am rugămintea să prezentați în ce variantă 
v-ar fi ieșit suma pentru că dumneavoastră ați făcut niște simulări.„ 

 
D-na Popa Ani șoara:  
”Eu nu sunt interesată să iasă o anumită sumă. Consiliul Local stabilește ce sumă ..” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Asta am spus și eu dar dumneavoastră puteți pe simulările respective..” 
 
D-na Popa Ani șoara:  
”Sunt redate în raport toate informațiile pe care le-am avut. Nu este obligația mea să 

stabilesc o anumită sumă sau..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”În această situație dacă nimeni nu are obligația..„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Deci în raport..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Supun la vot  amendamentul doamnei Mornea cu 0,16 lei pe locuitor pentru perioada 

1 ianuarie 2015 – 12 mai 2015.„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”E bine așa. e bine.” 
 
Amendamentul se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.192/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La acest punct dl. consilier Stamatoiu Ion, nu part icip ă la vot. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a locuinţelor pentru tineri, 
destinate închirierii construite prin Agenţia Natională pentru Locuinţe situate în Hunedoara Aleea. 
Câmpului, nr.4, bl.6. Se dă cuvântul: 
                 -    D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
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-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.193/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Domnul președinte, dacă îmi permiteți, la 12 eu m-am abținut.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Ați anunțat înainte. Îmi cer eu scuze, îmi cer scuze. Trebuia să ..s-a menționat, s-a 

consemnat la începutul ședinței. Nici nu trebuie de fapt, nici nu trebuie să ne .. la fiecare proiect. 
Dacă se anunță, dacă legea spune la început nu mai trebuie.„ 

 
La punctul 13 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Batiz, nr.1, bl.F2, sc. A, ap. 28, et.4. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.194/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe convenabile  situate în municipiul 
Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.195/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 15 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 
func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinte de necesitate. Se dă cuvântul: 
                   -    D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.196/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
A sosit în sala de şedinţă d-na consilier Olariu Nicoleta, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 

La punctul 16 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 
func ţie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în proprietatea 
Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în proprietatea 
privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. Se dă cuvântul: 

-    D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Extrasele de Carte Funciară, le avem?„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Da, asta vroiam și eu să întreb. Extrasele de Carte Funciară.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Extrasele de Carte Funciară? Da. Avem de pe B-dul Decebal, nr. 32, avem într-

adevăr CF 64 din 1931, avem teren de 501 mp, avem construcție intabulată, momentan Statul 
Român este proprietar, corect, așa este.„ 

 
D-na Mornea Maria:  
 „Suprafața construcției cât este?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Suprafața construcției nu o avem individualizată, doamna Mornea.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”..pentru că în extrasul care s-a făcut..„ 
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Dl. Rusu Constantin : 
”Da.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Face referire la Legea 58 din 1974.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Așa este.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Care spune niște lucruri: că are dreptul la proprietate pentru suprafața construită.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Nu. Nu legea aceea spune.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Nu, nu.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Articolul 30 de acolo spune că trec în proprietatea statului dacă este altă procedură 

decât succesiunea.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Nu.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Pe Legea 18, numai puțin, pe Legea 18 se reconstituie dreptul de proprietate pentru 

această categorie de persoane care au fost sub incidența legii.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Care au fost proprietari.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”58.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Dar doamna Mornea dați-mi voie mie să vă explic. Legile 58 și 59 din 1974 au scos 

din circuitul civil terenurile, înțelegeți?„ 
 

D-na Mornea Maria:  
”Da.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Aceste terenuri, atenție mare, suprafețele de care discutăm au involuat în funcție de 

statutul cooperativelor agricole de producție. Au fost 800 de mp, 500 de mp, 250, s-a trecut de la 
teren necesar la teren aferent și așa mai departe. Da? Este în regulă aici.„ 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Este Legea 58 privind sistematizarea.„ 
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D-na Mornea Maria:  
”Problema mea care este și care o ridic pentru că există și o hotărâre judecătorească, 

adică este un precedent judiciar prin care necesar la aceste construcții, da? Nu vorbim de drept de 
folosință, dreptul de folosință putem să îi vindem terenul care nu este construit. Deci, de aceea, asta 
este discuția care o ridic eu, este că suprafața i se atribuie în mod gratuit, dacă i se atribuie în mod 
gratuit trebuia să fie proprietar al lui.„ 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Deci dumneavoastră vreți .. că ar trebui să se reconstituie dreptul de proprietate 

numai cât este amprenta la sol a clădirii, da?„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Nu. Nu, eu așa am citit eu din lege.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Nu, numai puțin.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Poate că ..„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Numai puțin. Doamna Mornea depășim și noi aceste discuții. Legea 18, legea 

fondului funciar la articolul, dacă nu mă înșel, 36, reglementează tocmai, atenție, tocmai 
reconstituirea dreptului de proprietate cu titlu gratuit pe toate suprafețele de teren care au trecut în 
proprietatea Statului Român, iar această reconstituire se face în favoarea proprietarului 
construcțiilor.„ 

 
D-na Mornea Maria:  
”Deci dacă au trecut ..care au fost proprietate.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…da.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Da?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Da.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Ori la data respectivă, deci când a fost construită nu a fost proprietar. Deci despre 

asta este vorba.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Nu. Care are calitatea de proprietar al construcției.” 
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Dl. Rusu Constantin : 
”Doamna Mornea..„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Nu asupra terenurilor.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Doamna Mornea Statul Român e proprietar pe tot. Deci Legea 18 la acest lucru face 

referire. La toată suprafața care e în proprietatea Statului Român.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Și atunci îi reconstitui dreptul de proprietate pe o proprietate care nu a avut-o?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Are obligația să fie..” 
 
D-na Mornea Maria:  
”A avut dreptul de folosință.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Doamna consilier, dacă îmi permiteți,..„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Deci a avut dreptul de folosință.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Are obligația, pentru a se emite Ordinul Prefectului.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Asta este întrebarea.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Și a se da un titlu..„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Deci am înțeles domnul director, întrebarea mea este..„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Să aibă calitatea de proprietar al construcției.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Deci îi dau dreptul la proprietate pe suprafețe care nu au fost proprietatea lor?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Deci punctual, dumneavoastră..„ 
 
Dl. Farca ș Ladislau:  
”Așa spune legea.„ 
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Dl. Rusu Constantin : 
 „Numai puțin.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
”Reconstituirea dreptului de proprietate, pe 18, care nu au fost în proprietate?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Numai puțin domnul Farcaș. ” 
 
Dl. Farca ș Ladislau:  
”Nu reconstituie.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Doamna Mornea face o referire bună, dar chiriașul..„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”E o nuanță.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Da. E o nuanță, dar eu aș sugera să trecem peste acest lucru.„ 
 
D-na Mornea Maria:  
 „Bine.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Și vă spun și de ce. Doamna Mornea, vă dau dreptate, aici ar trebui să luăm istoricul 

proprietății, să vedem actul..da, vă dau dreptate. Perfect, dar haideți să trecem peste.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Bine, trecem.„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Dar auziți să aibă un punct de vedere și doamna Mariana. E normal.” 

 
D-na Suciu Mariana:  
”Atunci când este atribuit prin decizia vechiului Comitet executiv al consiliului popular 

chiar dacă suprafața a fost, să zicem în cazul acesta, dar nu este cazul aici, de 501 m și avem 
decizia atunci atribuim doar cât este în decizie: 250 m, 100 m, 150 m, deși suprafața totală este, să 
zic..„ 

 
Dl. Rusu Constantin :  
”Așa este.” 
 
D-na Suciu Mariana:  
” …500 de m. Aici nu este cazul pentru că atât a primit, 500. Încă a primit mai mult, 

521 de metri dar între timp și-a făcut o măsurătoare și și-a făcut o rectificare de suprafață și..” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Așa e.” 
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D-na Suciu Mariana:   
„.. s-a ajuns la suprafața de 501 metri pentru că am avut cazul în alte ședințe de 

consiliu local când suprafața din foaia de avere era mult mai mare decât cea pe care am atribuit-o 
noi tocmai pentru că aveam aceea decizie în care spunea foarte clar că se atribuie pe durata..” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Existenței construcției.„ 
 
D-na Suciu Mariana:  
”..existenței construcției suprafața de: 250, v-am spus, cât scria acolo și restul 

rămânea în continuare pe statul român urmând ca omul să plătească chirie în continuare..” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Exact cum a spus doamna Mornea. Corect. Așa e. Punctul de vedere a fost corect. „ 
 
D-na Suciu Mariana:  
 „Cum ați spus dumneavoastră dar aici nu este cazul pentru ca tu să atribui.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Corect.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Mornea Maria). 
Art.1-2 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Mornea Maria). 
Hotărârea nr.197/2015 se aprob ă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 

(Mornea Maria). 
 
 

La punctul 17 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 
func ţie).  Proiect de hotărâre privind închirierea spaţiului cu destinaţia de sediu, situat în municipiul 
Hunedoara, aflat în  domeniului privat al municipiului Hunedoara, str. C. Brâncuşi, bl. X2, camera 
50, în suprafaţă de 36 mp,  în favoarea Partidului Mişcarea Populară, Organizaţia Locală 
Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Ovidiu Cri șan: 
”Mai există Mișcarea Populară?” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Păi cum să nu existe?” 
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Dl. Rusu Constantin : 
”Cum să nu .” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan: 
”Credeam că nu mai există, de aceea zic.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Poate exista.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan: 
”Întrebam și noi.„ 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.198/2015 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).  Proiect de hotărâre privind atribuirea în proprietate domnului STOICA MARCEL -TIBERIU  
a unui teren intravilan, pentru destinaţia de locuinţă, în suprafaţă de  480,013 mp, situat în Aleea 
Tineretului  din municipiul Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara nr.3576/A , nr. cadastral 2590-
2592/1/1/1/41, 2590-2592/2/1/1/1/1/41, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. Se dă 
cuvântul: 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.199/2015 se aprob ă în unanimitate . 
 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, a terenului în suprafață de 120 mp înscris în CF nr. 65407, nr.cad.65407, 
situat în municipiul Hunedoara, str. Victoriei. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 



34 
 

D-na Mornea Maria : 
”În raport avem strada Ion Creangă; hotărâre pe Victoriei, nota de fundamentare pe 

Victoriei, dar în raportul de la proiect este Strada Ion Creangă.„ 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
„S-a bătut greșit la mașină.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Deci este modificat în raport dar nu s-a mai apucat să se facă corectura și la 

dumneavoastră în materiale. Deci este strada Victoriei în raport.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Doamna consilier eu am aici așa, strada Victoriei.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Victoriei.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”La mine s-a modificat.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Nu s-a mai transmis către dumneavoastră exemplarul corectat.” 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Nu s-a mai apucat.„ 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Deci consemnați în procesul verbal să se corecteze în materiale.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.200/2015 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului  Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. PARC INDUSTRIAL S.R.L. 
Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Am o problemă mare, zic eu.„ 
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Dl. Rusu Constantin:  
”Și eu.„ 
 
D-na Mornea Maria : 
”..dar mă rog asta este. Din analiza situațiilor financiare care ne-au fost prezentate 

rezultă un aspect destul de neplăcut, în sensul că nu sunt respectate prevederile legale referitoare 
la întocmirea situațiilor financiare pentru că la începutul anului 2014 unitatea avea constituite 
provizioane pentru litigii, pentru procese și așa mai departe 117 402 lei. Aceste provizioane, potrivit 
reglementărilor și modului de întocmirea al situaților financiare la valoarea … trebuia să fie preluate 
pe venituri întrucât, din toate datele care rezultă din situațiile financiare nu rezultă că unitatea ar 
avea litigii pentru constituirea acestor provizioane. Auditorul, pe lângă acest aspect acorda…deci 
auditarea se face cu rezervă referitoare la, exact la clienții incerți și care nu sunt..deci clienții incerți 
și nesiguri. În plus, situațiile care sunt întocmite ..” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Avem pe cineva de la Parc Industrial?” 
 
Reprezentant al SC Parc Industrial SRL:  
”Da. Sunt eu.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Doamna Mihaela.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da?” 
 
Reprezentant al SC Parc Industrial SRL:  
”Pot să vorbesc?” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Nu, nu după ce ... ” 
 
D-na Mornea Maria : 
”… și în situații, deci în notele explicative nu sunt preluate datele din bilanț, adică vă 

dau un exemplu: credite, datorii bancare sunt trecute în nota explicativă nr. 5, cei care știu de 187 
000. Ele sunt de 233 000 de lei și ceva și exigibilitatea lor este diferită. 187 000 ar fi exigibilitatea 
peste un an de zile din datele prezentate în celelalte situații. În condițiile acestea, problema care se 
pune, nu este neapărat a faptului că sunt niște necorelări între bilanț și datele din anexe ci faptul că, 
la data întocmirii situațiilor financiare, există această sumă de 170 000 care trebuia înregistrată 
conform reglementărilor legale la venituri. Și atunci toate rezultatele și rezultatele financiare ale 
unității ar trebui modificate.„ 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
„Da. Vă rog.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”De la Parc Industrial, vă rog.” 
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Reprezentant al SC Parc Industrial SRL:  
”În legătură cu cei 117 000 vreau să vă spun că ele au fost constituite încă din anul 

2009 – 2010 și societatea fiind sub expertiză contabilă, în procesul derulări și acum. Am înțeles că 
se finalizează în următoarele două săptămâni, noi nu am putut să preluăm de acolo să le punem pe 
venituri pentru că nu am știut ce înseamnă respectivele. Știți? Nu am putut analiza din urmă 
situația, așa să vedem ce înseamnă cei 117 000 lei. „ 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
 „Și i-ați păstrat, nu?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Nu e corect, da? Deci nu este corect pentru că dumneavoastră..este cu totul și cu 

totul în afara. La 31 decembrie aveați obligația să inventariați necesarul de provizioane, da? Și 
diferența între stocul existent și necesarul dumneavoastră de provizioane trebuia preluat pe venituri, 
da? Și stocul, necesarul de provizioane trebuia să se regăsească aicea. Nu că este constituită nu 
știu când. Chiar nu contează de când este constituită. Dacă citiți 3055 acolo ..și 1802 mai mult vine 
acum. Dar 3055 acolo vă spune clar cum se calculează provizioanele și când le..„ 

 
Reprezentant al SC Parc Industrial SRL:  
”Acolo nu exista nici o explicație.” 
 
D-na Mornea Maria : 
 „Păi și atunci nu trebuia lăsat aicea cu acest venit. Și gata. Care era problema?„ 
 
Reprezentant al SC Parc Industrial SRL:  
”În cazul acesta va trebui să plătim și impozitul la stat.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Păi sigur că da.„ 
 
Reprezentant al SC Parc Industrial SRL:  
”..pe această sumă..” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Și repartizarea și toate celelalte.„ 
 
Reprezentant al SC Parc Industrial SRL:  
”Noi am plătit acum pe 1 miliard și ..încercăm să facem ceea ce trebuie.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Păi nu ați făcut ceea ce trebuie doamna Mihaela. Deci nu ați făcut ceea ce trebuie. 

Păi cum puteți să veniți să spuneți aici că nu știți ce aveți în 851? Se inventariază numai situații 
pentru provizioane, acelea se anulează și se trec pe venituri. E clar.„ 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Dar se dă și impozit? 
 
D-na Mornea Maria :  
„Sigur.” 
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Reprezentant al SC Parc Industrial SRL:  
”Se plătesc impozite.” 
 
D-na Mornea Maria :  
”Dacă provin din cheltuieli deductibile. Dacă provin din cheltuieli nedeductibile nu se 

plătește impozit pentru ele, da? Dacă au fost constituite pentru litigii și pentru acelea la data 
respectivă au fost cheltuieli nedeductibile, Ovidiu. Asta este reglementarea. Deci în momentul în 
care îmi provin din cheltuieli nedeductibile.. ” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Păi doamna nu este contabilă. Nu o mai lua la..„ 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Ba e chiar contabilă.„ 
 
Reprezentant al SC Parc Industrial SRL:  
 „Sunt contabilă de 6 luni acolo.„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”M-a băgat în ceață.„ 

 
Reprezentant al SC Parc Industrial SRL:  
”De 6 luni sunt acolo și …cum s-a constituit suma respectivă.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Trebuie să trecem peste. Ce facem?” 
 
D-na Mornea Maria :  
”Păi asta este problema. Deci aceasta este problema pentru că veniturile nu sunt 

stabilite corect.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Bun, nu avem decât o singură soluție. O picăm și ne veniți în ședința următoare.„ 
 
Reprezentant al SC Parc Industrial SRL:  
 „Dar trebuie bilanțul trebuie raportat.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Bilanțul depus.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Trebuia să veniți pregătiți atunci.” 
 
Reprezentant al SC Parc Industrial SRL:  
”Până luni.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Nu putem să aprobăm chiar așa cu cuțitul, cu sula în coastă. Doar pentru că aveți un 

deadline, un termen limită.” 
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Dl. Bucale ț Marian:  
”Nu putem. Nu se poate.” 
 
 Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-na Mornea Maria :  
”Deci haideți să ne …auziți. Îi dăm mandat special celui care merge să aprobe 

situațiile financiare cu modificarea aceasta ca să poată să facă modificarea..” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Formulați amendamentul doamna Mornea. Rapid. Deci amendamentul punctual. 

Auziți doamna Mornea nu o să îi mai bată anexele.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Bineînțeles.„ 
 
D-na Mornea Maria :  
„Păi să le modifice, da?că noi îi dăm mandat.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Noi aprobăm inclusiv anexele.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Numai puțin. Domnul Crișan, domnul director juridic spune nu avem cum să facem 

contabilitate într-o ședință de consiliu, și așa este. Noi emitem acte normative, e o diferență mare, 
dar contabilitate nu facem. Nici nu mă pricep.” 

  
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

D-na Mornea Maria :  
”Deci eu fac următoarea propunere, da? Se mandatează domnul ca reprezentant să 

aprobe situațiile financiare ale Parcului Industrial compuse din, ce sunt compuse, cu modificarea la 
venituri totale și în toate cele și în toate componentele situațiilor financiare, cu 117 402 lei.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Doamna consilier.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Vă referiți la provizioane?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Doamna consilier haideți să o luăm sistematic. Deci la ce articol facem aceasta..?” 
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D-na Mornea Maria :  
”La articolul 1.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”La articolul 1, la alineatul 2?„ 
 
D-na Mornea Maria :  
”la alineatul ultim.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Alineatul 2 că este numai un alineat.” 
 
D-na Mornea Maria :  
”Nu.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Alineatul 3, da.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Mai este.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”4.„ 
 
D-na Mornea Maria :  
”Deci..„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Al patrulea. Deci este a, b și ar veni un alineat final. Rugămintea mea doamna de la 

Parc să vă notați și dumneavoastră exact acest amendament al doamnei consilier Mornea pentru 
că timpul este scurt. Mâine mai este o zi și după aceea am înțeles că bilanțurile se pot depune și 
sâmbăta, duminica dar dânșii..„ 

 
D-na Mornea Maria :  
”Inclusiv în data de 2.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Dânșii nu știu dacă au program să lucreze pentru că..„ 
 
D-na Mornea Maria :  
”Inclusiv în data de 2 se pot depune.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Cine să aibă program? Parc Industrial?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Da.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
”Păi trebuie să lucreze dacă tot au fost.„ 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Muzsic Robert:  
”Au liber.” 
 
D-na Mornea Maria :  
”Funcționarii publici au liber.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
” Amendamentul. Doamna Mornea.„ 
 
D-na Mornea Maria :  
”Se mandatează domnul în calitate de reprezentant al Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara ca în prima Adunare Generală a Asociațiilor să procedeze după cum urmează: să 
aprobe situațiile financiare compuse din ..„ 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Nu cred că poate nota așa de repede.” 
 
D-na Mornea Maria :  
”Cum?„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Nu cred că poate nota..„ 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Nu. Este titlul din articol.„ 
 
D-na Mornea Maria :  
”Păi lăsați-mă să ..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Spuneți vă rog.„ 
 
D-na Fărcaș Bianca Magdalena:  
”Compuse din.„ 
 
D-na Mornea Maria :  
”Compuse din..Exact cum sunt aici.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da.„ 
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D-na Mornea Maria :  
” Bilanț, Contul de profit și pierdere, Date informative și așa mai departe cu următoarea 

modificare: la venituri să fie cuprinse provizioanele existente la 31 decembrie 2014.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Ok.” 
 
D-na Mornea Maria :  
”Restul modificărilor se vor face ..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Atât.” 
 
Dl. Ciprian Palc ău:  
”Acelea curg de la sine.„ 
 
D-na Mornea Maria :  
”Așa.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Din anexele.” 
 
D-na Mornea Maria :  
”Da.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Spuneți, spuneți.” 
 
D-na Mornea Maria :  
”Și da, de.. să aprobe repartizarea profitului  net în suma rezultată în urma modificării.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da.” 
 
D-na Mornea Maria :  
”Pe următoarele destinații: ..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da.„ 
 
D-na Mornea Maria :  
” Rezerve legale, acoperirea pierderii, rămân aceleași dividendele și celelalte sume 

repartizate.. alte repartizări să fie, suma să se împartă între cele două elemente de dividende.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Suma rezultată să se împartă între ultimele două componente.” 
 
D-na Mornea Maria :  
”Dividende și alte repartizări..„ 
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Dl. Rusu Constantin:  
”Ce facem cu anexele? Bun e în regulă, o să trecem la votul acestui amendament ” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Nu, nu, nu. Numai puțin. Am o întrebare.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Spuneți.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Cine verifică că este ok ceea ce..cine va da bifa de verificare?” 
 
Dl. Ciprian Palc ău:  
”Împuternicitul nostru.” 
 
D-na Mornea Maria :  
” Împuternicitul.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Deci domnul consilier dacă noi votăm amendamentul cel care este împuternicit nu 

poate să voteze decât potrivit amendamentului nostru.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Bine. Numai eu am întrebat.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Că asta este stabilit.„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Nu. Cine bifează că ceea ce se întâmplă se va întâmpla așa ceva?„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Dacă asta se va întâmpla, dacă acela votează împotriva hotărârii noastre e o altă 

problemă de..„ 
 

Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Nu. Eu am întrebat, am zis.„ 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Da. Lasă că e..” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Dar doamna Mornea. Ok. E în regulă dar avem și anexele. Ce facem cu ele?” 
 
D-na Mornea Maria :  
”Păi care..„ 
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Dl. Bucale ț Marian:  
„Acelea se modifică automat. Decurg.„ 
 
D-na Mornea Maria :  
”Sunt.. aceste anexe fac parte din situațiile financiare.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Atunci faceți mențiunea în amendament corespunzător celor de mai sus se 

modifică…”  
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Anexele.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”..și anexele.” 
 
D-na Mornea Maria :  
”Dar am precizat asta.” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”A spus.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”A spus.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Deci ați auzit amendamentul doamnei Mornea. Îi dăm drumul. Inclusiv cu acel adaos 

că se modifică anexele, da? Corespunzător modificării structurii..„ 
 
D-na Mornea Maria :  
”Păi da pentru că situațiile financiare cuprind inclusiv anexele. De aceea nu se 

modifică situațiile financiare. Dacă vă uitați la a, se aprobă situațiile compuse din: Bilanț, Contul de 
profit și pierdere, Date informative, Situația activelor imobilizate, Note explicative la situațiile 
financiare, acestea sunt anexe.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Da bun. Doamna Mornea a citit amendamentul.” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
 „Eu am o propunere. Doamna Mornea este specialistă. Nu are rost să ne mai băgăm 

noi fără ..exact ceea ce a spus în cuvinte. Acelea decurg. Deci se modifică automat, odată ce acea 
suma..” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Şi eu vreau să vă..” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
 „A explicat ..deci acestea nu se ..” 
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D-na Mornea Maria :  
 „Da, deci doamna a înţeles perfect.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Doamna Mornea, numai puţin..” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Auziţi în înregistrare. Este aşa de simplă şi aşa de ..sunt trei, patru modificări. Bine 

modificați şi restul.” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
 „Lăsaţi ..” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Doamna Mornea ne bazăm pe dumneavoastră că sunteţi de specialitate.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Şi rugămintea noastră este să ne acordaţi asistenţă să redactăm după aceea 

hotărârea cu exact amendamentul propus de dumneavoastră.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Bine.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Ca să nu se facă greşeli.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Bun.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Pentru că este o chestiune de specialitate.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Supun la vot.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Amendamentul doamnei Mornea.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Numai puţin. Amendamentul doamnei Mornea. L-aţi auzit?” 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
„Da.” 
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Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Formulat clar. Nu se poate altfel pentru că..” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Ceva incert nu se poate formula.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
„Doamna Mornea formulaţi-l încă o dată, vă rog. Nu trecem peste asta până nu îl 

formulăm clar, clar, clar.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Îl reformulez foarte clar.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
 „Vorbeşte mai rar.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Rar. Deci la articolul 1, se mandatează şi aşa mai departe...După cum urmează.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Da.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „a, Să aprobe Situațiile financiare la..” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
 „Mai rar, nu am zis mai repede.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „ Este exact aşa cum este prevăzut în hotărâre cu următoarea modificare: da?” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
 „Să aprobe situaţiile financiare.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „La 31.12.2014 ale S.C. "PARC INDUSTRIAL" compuse din: Bilanț prescurtat F10;” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Contul de profit și pierdere F20.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Date informative F30.” 
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D-na Mornea Maria :  
 „Da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Situația activelor imobilizate F40.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Note explicative la situațiile financiare prescurtate de la nr.1 la nr.10, conform anexei 

care face parte integrantă din prezenta hotărâre.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Cu următoarea modificare.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Ok. Spuneţi.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Provizioanele prevăzute în bilanţ de 117 402 lei.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Da.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Să fie preluate la venituri.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Da.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Şi să se facă toate corecţiile necesare.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
 „Inclusiv în anexa respectivă.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Da. Deci şi să se facă toate corecţiile necesare, însemnând: bilanţ, cont de profit şi 

pierderi, anexe, date informative şi toate celelalte care am zis că sunt ..” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Păi nu mai pune conform anexei deja. Deja prin completarea care aţi făcut-o acum 

nu mai punem, conform anexei.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Numai puţin.” 
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D-na Mornea Maria :  
 „Păi da, am zis de anexe.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Deci e conform anexei.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Conform anexei care face parte da şi modificarea o facem anexei că anexa la 

hotărâre este modificată.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Doamna consilier atunci precizaţi că şi în anexă se va face modificarea respectivă.” 
 
D-na Mornea Maria :  
„Ce anexă?” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
 „Anexa care face parte integrantă din hotărâre.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Din hotărâre, doamna consilier.” 
 
D-na Mornea Maria :  
„Care anexă? Că anexa este bilanţul, contul de profit şi pierderi şi toate celelalte. Care 

anexă? De la 1 la 10 note explicative, de la 1 la 10 care sunt anexe.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „…care urmează să fie modificate.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Păi nu asta am spus?” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
 „Asta a spus.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Nu s-a spus. Dacă se spunea nu spuneam eu nimic.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
„Se modifică anexele.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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Dl. Rusu Constantin:   
 „Deci. Numai puţin. Numai un moment. Domnul Bucaleţ haideţi să..chiar mergem, 

haideţi..ajungem la note explicative la situaţiile financiare prescurtate de la nr.1 la nr.10 cu 
menţiunea reţinerii la secţiunea venituri a provizioanelor în sumă de.. calculată la finalul anului 
2014, sens în care se vor modifica anexele şi documentele care fac parte integrantă din prezenta 
hotărâre.” 

 
D-na Mornea Maria :  
 „Exact.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „E ok aşa?” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „E ok. Şi la b, să aprobe repartizarea profitului net, pentru că se modifică.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Da, da.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Profitul net, da?” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Da.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Pe rezultat îţi vin, deci profitului net..” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Rezultat din restructurarea secţiunii venituri cu provizioanele incluse.” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Cu provizioanele respective.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Având următoarele destinaţii: rezerva legală rămâne aşa…” 
 
D-na Mornea Maria :  
 „Rezerva legală rămâne menţinută.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Acoperirea pierderii contabile pe anii precedenți rămâne exact cum este, iar diferenţa 

rezultată din urma rectificării secţiunii de buget să se împart în mod egal între dividendele de plătit şi 
alte repartizări prevăzute de lege.” 

 
D-na Mornea Maria :  
 „Exact.” 
 
Amendamentul se aprobă în unanimitate. 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.201/2015 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).  Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorilor materiale din Anexa nr.1 la Hotărârea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara nr.133/2014 privind încadrarea terenurilor pe zone şi 
categorii de folosinţă, în intravilan şi extravilan. Se dă cuvântul: 
                -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Nu ştiu cine face aceste încadrări, dar din câte ştiu aceste încadrări se fac pentru 

plata impozitului către Primărie. Şi ca să încep, aceste încadrări trebuie făcute şi în felul următor: 
după zonă, utilităţi şi condiţii. Păi dacă punem câteva străzi comparative, dau un exemplu, Zlaşti 
este băgat în categoria D şi este încadrat cu Buituriul cu strada Pomilor, Rotarilor, strada ..toate din 
oraş, străzi bune, Strada Brădet, lângă pădure..” 

 
D-na Mornea Maria :  
 „Brazilor.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
 „Brazilor, da, Brazilor, să zicem, Cărpinişul şi aşa mai departe şi în Zlaşti nu există 

apă şi canalizare. La fel este Răcăştia. Nu are apă şi canalizare. Boşul, Hăşdatul. Boşul este 
încadrat cu Pestişul şi cu Hăşdatul. Cum este posibil? Deci cum au..? Vreau să văd gândirea, cum 
au gândit când în Boş nu este nici apă nici canalizare şi în următorii 15 ani nu cred că se va băga 
tarif. Boşul dă apă pentru oraş, este o aberaţie pentru noi din 1960, din 59, mai exact Boşul dă apă 
pentru Municipiul Hunedoara, dar în Boş, Zlaşti, Răcăştie nu există nici apă, nici canalizare şi le 
încadrează în aceeaşi zonă şi..da aceeaşi grupă. Şi nu mi se pare normal.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Domnul consilier..” 
 
Dl. Magaon Jane :  
„Sau să spunem, numai o secundă.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Dacă îmi permiteţi. Numai un pic. Deci nu se face, obiectul hotărârii nu este 

încadrarea pe zone, ci este îndreptarea unor erori materiale. Deci la încadrarea pe zone trebuiau 
discutate aceste aspecte. Acum este vorba de îndreptarea unor erori materiale. În loc de, de 
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exemplu, Constantin Dobrogeanu Gherea s-a scris C.D. Gherea şi aşa mai departe. Asta este. 
Despre asta este vorba.” 

 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Deci domnul Magaon, uitaţi-vă la nota de fundamentare şi veţi vedea acolo că, într-

adevăr se vorbeşte de erori materiale în sensul de litere, cuvinte şi aşa mai departe.” 
 

Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Exact.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „Încadrarea pe zone, pe fond, nu o mai putem discuta acum. Am discutat-o.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Constantin Negruzzi în loc de Costache Negruzzi, de exemplu şi aşa mai departe.” 
 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.202/2015 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre pentru  aprobarea modificării și completării Anexei nr.1 din Hotărârea 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara nr.23/2014  privind  darea în administrare către  Unitatea 
de Asistență  Medico - Socială  a unor mijloace fixe și obiecte de inventar aflate în proprietatea 
Municipiului Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil  
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-2  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.203/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de 
concesiune nr. 6/2004,  având ca obiect concesionarea unui spaţiu, situat în  Hunedoara, B-dul 
Republicii, nr.5, bl.4, aparţinând domeniului public  al Municipiului Hunedoara. Se dă cuvântul: 

-    D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.204/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a terenului în suprafață 
de 241 mp. înscris în CF nr. 67745, nr. cad. 67745, situat pe str. Plopilor, nr.6, aflat în domeniul 
privat al Municipiului Hunedoara,  precum și a Raportului de evaluare a imobilului. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Am făcut o socoteală, Plopilor înţeleg că este aicea, pe lângă Gheorghe Apostol, da? 

Noi am vândut teren în Micro 6 cu 10 euro pe mp. Aicea ne rezultă 7 euro, fac bine?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „8.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „8 euro.” 
 
D-na Mornea Maria : 
 „Aproape 8.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
”Da.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Și zic că ar trebui să pornim măcar de la 10 euro cu cât am vândut cel din Micro 7. 

Micro 6, Micro 7, nu? Ținând cont de toate, de zonă, de încadrarea în zonă, nu?” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Zonă e bună, liniștită.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Păi zona e chiar bună. Și atunci am zis că fac un amendament față de 8500 cât este 

să pornim de la 10 800.” 
 
 
 



52 
 

Dl. Rusu Constantin:   
”Doamna Mornea, aicea e curtea omului, se pare. Mi se spune. Deci e chiar teren din 

curte.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Acolo era o societate.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
”Acolo era o societate comercială, iar aici e și terenul lângă cimitir. Eu nu aș da acolo 

nici..” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Din Dacilor merge în Plopilor, da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
”Dar oricum. Formulați amendamentul, vă rog frumos. De la cât să pornim? De la..” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 ”Doamna consilier Mornea, amendamentul îl faceți?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Amendamentul meu este ca pornirea la licitație să fie făcută de la 10 000.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
 „10 euro pe mp.  
 
D-na Mornea Maria : 
”10 800.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
”Care articol este?” 
 
D-na Mornea Maria : 
 „Articolul..” 
 
D-na. Fărcaș Bianca Magdalena:  
”3” 
 
D-na Mornea Maria : 
”3.” 

 
Dl. Rusu Constantin:   
”Ok. Deci doamna consilier Mornea propune un amendament. Licitația să plece de la 

10 euro.” 
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D-na. Fărcaș Bianca Magdalena:  
”Nu e 10 euro.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Nu e 10 euro, că e în  lei.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Nu e 10 euro. 10 800 de lei am spus. E 8 500 și am spus 10 800.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
”La cât? La 10 000?” 
 
D-na. Fărcaș Bianca Magdalena:  
”800.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”10 800 fără TVA.” 
 
Dl. Rusu Constantin:   
”10 800 fără TVA.„ 
 
Amendamentul a fost aprobat cu 16 voturi „pentru” și 3 voturi ”abținere” (Bobouțanu 

Dan, Costa Mircea, Voinia Sorin). 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.    
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre au caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafață de 241 mp înscris 
în CF nr. 67745, nr. cad. 67745, situat pe str. Plopilor, nr.6, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara, a constatat următoarele: 
 

Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 19 voturi “pentru”             
Barabaș Ștefan – consilier juridic  Direcţia Juridică – membru 19 voturi “pentru”             
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Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 19 voturi “pentru”     
                   Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru 19 voturi “pentru”             
         Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar 19 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
           Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
           Barabaș Stefan – consilier juridic  Direcţia Juridică - membru; 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
 Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru; 
 Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru aprobarea vânzarea ternului 
menţionat mai sus, a constatat următoarele: 

 
Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă 19 voturi “pentru”   
David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă 19 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă 19 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice pentru aprobarea vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
   Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă;  

       David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă; 
       Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă. 

 

Art. 6-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.205/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La acest punct dl. consilier Ovidiu Cri șan nu particip ă la vot. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).  Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractelor de închiriere nr. 
385/18.02.2013 şi nr.386/18.02.2013, cu modificările ulterioare, pentru terenurile situate în 
Municipiul Hunedoara, str. Victoriei, F.N, aflate în domeniul privat al Municipiului Hunedoara. Se dă 
cuvântul: 
                 -   D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.206/2015 se aprob ă în unanimitate. 



55 
 

La acest punct dl. consilier Ovidiu Cri șan nu particip ă la vot. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).   Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a terenului în suprafață 
de 112 mp înscris în CF nr. 67584, nr. cad. 67584, situat pe str. Victoriei, aflat în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, precum și a Raportului de evaluare a imobilului. Se dă cuvântul: 
                 -    D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre au caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafață de 112 mp înscris 
în CF nr. 67584, nr. cad. 67584, situat pe str. Victoriei, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara, a constatat următoarele: 
 

Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 18 voturi “pentru”             
Barabaș Ștefan – consilier juridic  Direcţia Juridică – membru 18 voturi “pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 18 voturi “pentru”     

                   Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru 18 voturi “pentru”             
         Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar 18 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
          Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
          Barabaș Ștefan – consilier juridic  Direcţia Juridică - membru; 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
 Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru; 
 Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar. 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru aprobarea vânzarea ternului 
menţionat mai sus, a constatat următoarele: 

 
Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă 18 voturi “pentru”   
David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă 18 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă 18 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice pentru vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
   Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă;  

       David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă; 
       Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă. 
 

A părăsit  sala de şedinţă d-na consilier Fărcaș Bianca, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 18 în momentul de faţă. 

 

Art. 6-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.207/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
PAUZĂ 10 MINUTE. 
 
 La punctul 27 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre  privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul 
2015. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Am un amendament de făcut. La articolul 2 în lista obiectivelor de investiții se 

modifică denumirea din lista de investiții de la capitolul 61.02 punctul C1 în loc de autospeciale 
birou circulație, autoturism birou circulație.” 

 
Amendamentul se aprobă în unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.208/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 28 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 ale 
instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.209/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
 La punctul 29 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului împrumutului intern al municipiului  
Hunedoara, pe anul 2015. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.210/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 30 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 

în func ţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu în suprafaţă 
utilă de 154,52 mp şi cotă părţi comune de 23 mp  din cadrul etajului 1, aripa B, din fosta Şcoală 
Generală nr.1, înregistrată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situată pe  b-dul. 
Corvin, nr.14, cu destinaţia de săli de cursuri. Se dă cuvântul: 

                 -   D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă d-na consilier Fărcaș Bianca, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre au caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui spaţiu în suprafaţă utilă de 154,52 
mp şi cotă părţi comune de 23 mp  din cadrul etajului 1, aripa B, din fosta Şcoală Generală nr.1,  
înregistrată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situată pe  b-dul. Corvin, nr.14, cu 
destinaţia de săli de cursuri, a constatat următoarele: 
 

Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 19 voturi “pentru”             
Barabaș Ștefan – consilier juridic  Direcţia Juridică – membru 19 voturi “pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 19 voturi “pentru”     

                   Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru 19 voturi “pentru”             
         Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar 19 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
           Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
           Barabaș Ștefan – consilier juridic  Direcţia Juridică - membru; 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
 Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru; 
 Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru aprobarea închirierea spațiului 
menţionat mai sus, a constatat următoarele: 

 
Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă 19 voturi “pentru”   
David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă 19 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă 19 voturi “pentru”   
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 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
   Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă;  

       David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă; 
       Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă. 

 

Art. 5-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.211/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 31 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 
în func ţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu în suprafaţă 
utilă de 102,82 mp şi cotă părţi comune de 23 mp din cadrul etajului 1, aripa B, din fosta Şcoală 
Generală nr.1,  înregistrată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situată pe  b-dul. 
Corvin, nr.14, cu destinaţia de săli de cursuri . Se dă cuvântul:   

                 -   D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre au caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui spaţiu în suprafaţă utilă de 102,82 
mp şi cotă părţi comune de 23 mp din cadrul etajului 1, aripa B, din fosta Şcoală Generală nr.1,  
înregistrată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situată pe  b-dul. Corvin, nr.14, cu 
destinaţia de săli de cursuri, a constatat următoarele: 
 

Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 19 voturi “pentru”             
Barabaș Ștefan – consilier juridic  Direcţia Juridică – membru 19 voturi “pentru”             
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Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 19 voturi “pentru”     
                   Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru 19 voturi “pentru”             
         Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar 19 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
           Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
           Barabaș Ștefan – consilier juridic  Direcţia Juridică - membru; 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
 Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru; 
 Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru aprobarea închirierea spațiului 
menţionat mai sus, a constatat următoarele: 

 
Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă 19 voturi “pentru”   
David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă 19 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă 19 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
   Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă;  

       David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă; 
       Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă. 

 

Art. 5-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.212/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La acest punct dl. consilier Muzsic Robert și Mărginean Alexandru nu particip ă 

la vot 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).Proiect de hotărâre privind închirierea unui spaţiu  cu destinaţia de sediu, situat în 
municipiul Hunedoara, aflat în  domeniul privat al municipiului Hunedoara, str. C. Brâncuşi, bl. X2, 
compus din camerele 43, 44 şi 45, în suprafaţă totală de 108 mp,  în favoarea Partidului Poporului 
Dan Diaconescu,  Organizaţia locală Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                -   D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.213/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 33 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 
func ţie). Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a spaţiului  în 
suprafaţă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brâncuşi, bloc X 2, camera 53,  în 
favoarea Asociaţiei pentru Prevenirea şi Tratarea Tulburărilor de Comportament. Se dă cuvântul: 

                -   D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.214/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La acest punct dl. consilier Costa Mircea nu partic ipă la vot. 

 
La punctul 34 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică a terenului în suprafață 
de 9 mp înscris în CF nr. 67769, nr. cad.67769, situat pe str. Ion Creangă, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, precum și a Raportului de evaluare a imobilului. Se dă cuvântul: 
                -   D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice vânzarea terenului în suprafață de 9 mp înscris în CF nr. 
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67769, nr. cad.67769, situat pe str. Ion Creangă, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, 
a constatat următoarele: 
 

Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 18 voturi “pentru”             
Barabaș Stefan – consilier juridic  Direcţia Juridică – membru 18 voturi “pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 18 voturi “pentru”     

                   Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru 18 voturi “pentru”             
         Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar 18 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
          Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
          Barabaș Stefan – consilier juridic  Direcţia Juridică - membru; 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
 Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru; 
 Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru aprobarea vânzarea terenului 
menţionat mai sus, a constatat următoarele: 

 
Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă 18 voturi “pentru”   
David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă 18 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă 18 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice pentru vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
   Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă;  

       David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă; 
       Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă. 
 

Art.6-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.215/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 35 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor prezen ți). 

Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a 
unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.06.2015 – 31.07.2015. Se dă cuvântul: 
                     -   D-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Propun președinte de ședință, pentru următoarea perioadă, pe dl. consilier Mureșan 

Vasile.” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.216/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 36 al ordinii de zi Prezentarea Raportului financiar privind sumele alocate 

de Consiliul Local Hunedoara pentru Clubul Sportiv Fotbal Club Hunedoara şi cheltuite în trimestrul 
I al anului bugetar 2015, nr. 123/28.04.2015, înregistrat la Primăria Municipiului Hunedoara sub 
nr.30217/2015. 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Revin cu aceeași întrebare..” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Tineretul.„ 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Tineretul, juniorii. Am aprobat ca 25% din venituri, din venituri..din cheltuielile..” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Banii alocați. Din ceea ce alocăm.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”..din banii alocați pentru club să se folosească la juniori.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Și nu s-au folosit așa.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Și nu sunt folosiți, din ce m-am uitat eu în referatul..„ 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
„E amendamentul domnului Artean, nu? Parcă..” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Da, dar nu..” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Nu contează. L-am votat. El a fost votat.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
 „A fost votat.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Și nu se regăsește la ..” 
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Dl. Barna Alin:  
”Într-adevăr conform calendarului competițional primele cheltuieli care s-au făcut în 

acest an au fost alocate în mare majoritate echipei de seniori pentru că prima plată făcută a fost în 
5 martie către femeile de serviciu care au prestat pentru club. Într-adevăr doar 14,32 la sută din 
sumă s-a alocat strict pentru echipele de juniori. De menționat este că și din cheltuielile efectuate cu 
echipa de seniori cel puțin o treime se raportează ca fiind cheltuieli cu juniorii, deoarece în lotul 
echipei de seniori sunt încadrați 7 fotbaliști, 7 din 26 sunt fotbaliști juniori, încă la vârsta junioratului 
cărora le-am alocat cotă de hrană și i-am încadrat la firmele de transport. Nu am putut să facem 
facturi diferențiale, dar vreau să vă atrag atenția că acest calendar competițional este făcut de așa 
natură ..să vă spun că acest calendar competițional este făcut de așa natură încât, în acest 
moment, echipa de seniori va termina activitatea, dar în același timp avem trei grupe de juniori, de 
copii juniori de la club care sunt angrenate în competițiile naționale astfel încât cheltuielile pentru 
luna aceasta din suma alocată de Consiliul Local 64,80 % vor fi strict pentru echipa de juniori, 
echipele de juniori, cele 2 echipe de copii și juniori. Nu avem cum să împărțim decât la nivelul unui 
an întreg astfel încât cel puțin 25% din sumă să fie cheltuită pentru grupele de copii și juniori. Nu pot 
să amân plățile de la seniori pentru servicii prestate ianuarie-februarie până reușesc să vin din urmă 
cu cheltuieli și de la juniori încât tot timpul să fie la zi. Acest amendament a fost foarte bine..” 
 

Dl. Bucale ț Marian:  
”La finele anului să fie ..„ 
 
Dl. Barna Alin:  
”Bineînțeles. Acest amendament a fost foarte corect și ținem cont de el, dar v-am spus 

echilibrând per total, per an suma care v-a fi alocată centrului de copii juniori va fi de cel puțin de 
35- 40% din cheltuielile cu clubul.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Pe ce loc v-ați clasat?” 
 
Dl. Barna Alin:  
”În momentul de față încă suntem pe locul 7. Mai este o singură etapă la echipa de 

seniori.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Ați avut vreun obiectiv la începutul sezonului?” 
 
Dl. Barna Alin:  
”Nu. A fost crearea unei echipe competitive care să poată ataca în al doilea an 

competițional unul din primele trei locuri.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Și pentru copii ce v-ați propus?” 
 
Dl. Barna Alin:  
”Pentru copii ne-am propus și am reușit participarea la turnee naționale și 

internaționale. Ne-am calificat, repet încă o dată, cu trei echipe la cupele zonale astfel încât grupa 



65 
 

de juniori A va pleca mâine la Satu Mare pentru o competiție de 4 zile, grupa de juniori C plecă 
săptămâna viitoare la Timișoara sau Arad în funcție de ce stabilește conducerea federației iar grupa 
de juniori B este în acest moment la Tărlungeni în județul Brașov cu 20 de sportivi care au 
competiție în acest weekend în campionatul național.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Barna Alin:  
”Acelea da, acelea sunt de la ..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Mai aveți grupe de pitici?” 
 
Dl. Barna Alin:  
”Da sunt de la 4, 5, 6, 7 ani.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Trebuie să atrageți copiii. Cu o ciocolățică îi mulțumiți. Nu le trebuie mai mult.” 
 
Dl. Barna Alin:  
”Bomboane le dăm. Se poate verifica la fiecare antrenament le dăm câte o 

bomboană.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Trebuie să îi atrageți.„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Nu dar joacă bine. Ne-au bătut pe noi.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Te-au bătut pe tine?” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”1-0. Acum dar data trecută i-am bătut noi.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Mai avem alte întrebări?” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Echipa de seniori merge cam rău..„ 
 
Dl. Barna Alin:  
”Merge cam rău în condițiile în care la sfârșitul sezonului trecut nu a existat nici un 

jucător aflat sub contract. S-a întocmit o echipă formată din jucători strict localnici și tineri. Nu mai 
avem pe nimeni din afara județului. Asta se poate verifica. Astfel încât echipa formată din jucători  
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doar de liga a 4-a și liga a 3-a ce se poate, la salariile pe care le au, maxim 1500 de lei net în 
fiecare lună, este la nivelul acestora.” 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Mai mari.” 
 
Dl. Barna Alin:  
”Poftim?” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Parcă mai mult un pic am văzut acolo.” 
 
Dl. Barna Alin:  
”Nu. Acela este brut.” 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Dăm mulți bani și echipa nu merge bine. Nu știu. Cu banii aceștia se ține o echipă în 

divizia B.„ 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Are program la anul. Proiect ..” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”La ora actuală îți trebuie finanțare.„ 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Nu știu. Am zis și eu.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Alte întrebări pentru reprezentantul FC Hunedoara?”  
 
Dl. Muzsic Robert:  
„Am înțeles că o să avem o vizită a domnului președinte a Federației Române de 

Fotbal la Hunedoara, nu?” 
 
Dl. Barna Alin:  
”Da. Vroiam să vă adresez tuturor invitația și să vă spun că de pe acum va fi bine să 

vă faceți loc în calendarul dumneavoastră și în agenda personală pentru data de 18 iunie, la 
Hunedoara va veni domnul Președinte, Răzvan Burleanu, care ne va aloca o zi întreagă din timpul 
dumnealui pentru a discuta ceea ce s-a făcut, pentru a vă recunoaște, și nu spun cuvinte mari, 
meritele în susținerea activității fotbalistice la nivelul Municipiului Hunedoara și demararea discuțiilor 
pentru organizarea unui centru, neoficial, atenție, de excelență în fotbal pentru că, în acest proiect 
pe care noi l-am început ne-am propus ca, încă din aceste momente să atragem toate tinerele 
talente din județul Hunedoara asigurând la Hunedoara, cu sprijinul domnilor directori de la liceele 
care au și internate, atât cazare cât și masă cât și condiții de dezvoltare pentru a putea să devenim, 
repet, neoficial, echipa care aduce tot ceea ce este mai bun asigurând în același timp, cu 
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responsabilitatea, toate resursele necesare copiilor pentru că atâta timp cât îi chemăm la 
Hunedoara pe copii de clasa a 8-a sau a 9-a nu putem să îi aducem și să îi lăsăm pur și simplu în 
aer. Trebuie să le asigurăm condițiile necesare. Discutăm cu părinții, școlarizare în primul rând, 
încercând să facem să fie pe aceeași egalitate fotbalul cu școala, iar domnul Burleanu a acceptat 
invitația noastră. 18 iunie a fost ziua în care a putut să își găsească o fereastră în program venind 
cu avionul până la Sibiu și de acolo preluându-l noi să îi aducem la Hunedoara. Nu știu un program. 
Depinde foarte mult de dumnealui și de delegația pe care o va avea. Dar oricum, v-am spus, o să 
vă transmitem personal, fiecăruia dintre dvs., o invitație la această întâlnire.„ 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Proiecte ca acestea e bine să mai avem și ar fi bine să se materializeze. Ar fi chiar un 

lucru bun.” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Dar faceți o propunere de programă voi și el o acceptă sau nu și mai... Așa se face.„ 
 
Dl. Barna Alin:  
”La nivelul președintelui federației este altceva. Acum pentru că..o să facem..„ 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”El e invitatul.„ 
 
Dl. Barna Alin:  
”Până la urmă facem o ..„ 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Faceți o propunere.„ 
 
Dl. Barna Alin:  
”O schiță. într-adevăr.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Bun. Alte întrebări mai sunt către reprezentant? Mulțumim.” 
 
Dl. Barna Alin:  
”Cu plăcere.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Am rugămintea către domnii consilieri să depună declarațiile de avere și declarațiile 

de interese până la data de 15 iunie însoțite de rapoartele de activitate atât pentru consilieri cât și 
rapoartele de activitate pe comisii, deci pentru cele 5 comisii: buget, juridic, urbanism, comerț și 
cultură. Până în data de 15 iunie, am rugămintea. Acesta este termenul limită pentru că trebuie să 
le comunicăm mai departe.„ 

 
D-na. Takacs Aranka:  
”Iunie sau iulie?„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Iunie.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
”Iunie.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”06.2015.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Bun. Deci până în 15, declarațiile de interese, declarațiile de avere și rapoartele de 

activitate.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Rapoartele de activitate pentru consilieri și pe comisii.„ 
 
La punctul 37 al ordinii de zi Diverse 
 
D-na Director Ec. Apa Prod Peczka Cristina:  
”Am primit invitația dumneavoastră la care am avut o anexă, un extras din procesul 

verbal al ședinței Consiliului Local din data de 30.04.2015 în care doamna Mornea spune despre 
faptul că trebuia făcută o precizarea a cheltuielilor ținând cont de acele cheltuieli …., așa este. Este 
vorba de preliminarul la 2014.. . ce ne-am propus pentru anul 2015. Ați solicitat să vă fac precizări 
referitoare la modul în care s-a tratat acest subiect. Ce precizări doriți să fac?” 

 
D-na Maria Mornea:  
 „Păi în adresa pe care ne-ați scris-o dumneavoastră ați spus că, cu ghilimelele…orice 

expert contabil ar știi că în data de 15...„ 
 
D-n. Director Ec. Apa Prod Peczka Cristina:  
”Dumneavoastră sunteți expert contabil și puteți să le spuneți domnilor că la acea 

dată..„ 
D-na Maria Mornea:  
”Numai puțin.„ 
 
D-na Director Ec. Apa Prod Peczka Cristina:  
”Nu era finalizată balanța.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Da, dar nici într-un caz, nici într-un caz să veniți să îmi spuneți că diferența provine de 

la amortizare care este o cheltuială stabilă, fixă și care aveați obligația să o cuprindeți la 
preliminar..„ 

 
D-na Director Ec. Apa Prod Peczka Cristina:  
”În preliminar..„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Numai puțin. Numai puțin. Deci m-ați întrebat vă răspund și vă las pe urmă să 

spuneți. Da? Deci în preliminar orice economist, nu expert contabil, își prinde cheltuielile pe care le 
știe clar. Că de aceea îi spune preliminar. Ori amortizarea nu este un element de cheltuială care 
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diferă de la perioadă, la perioadă, diferența poate fi foarte mică. Da? Și în preliminar era normal să 
vă cuprindeți acest element de cheltuială, nu?” 

 
D-na Director Ec. Apa Prod Peczka Cristina:  
” În răspunsul meu nu am scuzat faptul că lipsea acea cheltuială. Cum ați explicat de 

unde provenea diferența între acel preliminar pe 2014 și contul de profit și pierdere din bilanț.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Problema care o pun este următoarea: modul în care prezentați aceste date în fața 

Consiliului Local pentru că noi în mandatul de aprobare a situațiilor dumneavoastră financiare, da? 
Ca și proprietari ai Apa Prod-ului pentru că totuși suntem unii dintre proprietarii lui Apa Prod, da? 
Suntem și noi. Ori în momentul în care aprobăm aceste situații financiare și aceste date este normal 
ca dumneavoastră să ne prezentați detaliat anumite elemente care să stea la baza hotărârii pe care 
o luăm noi. Ori în momentul în care, la data când ați prezentat situațiile financiare pentru a da acea 
delegare pentru reprezentantul Municipiului erau foarte multe date care nu concordau unele cu 
celelalte, pe de-o parte. Pe de altă parte, ce ne interesează pe noi în mod deosebit este, și cred că 
suntem toți de acord, structura costurilor. Deci anexa 4 pe care o întocmiți, mă rog, lista … de 
exploatare ar trebui să fie cuprins structura costurilor ca să hotărâm în cunoștință de cauză.” 

 
D-na Director Ec. Apa Prod Peczka Cristina:  
”Este cuprins în bugetul de venituri și cheltuieli?„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Nu neapărat la execuție, da? Ca să știm să hotărâm în continuare pentru că bugetul 

stă la baza execuției, da?„ 
 
D-na Director Ec. Apa Prod Peczka Cristina:  
”Deci la bilanț vă referiți..?” 
 
D-na Mornea Maria:  
 „Da, exact, pe de o parte. Pe de altă parte, elementele de investiții care s-au realizat 

și care sunt în derulare…..Despre aceste lucruri vă rugăm frumos să ne spuneți, să ne precizați. 
Datele, în fața consiliului local, despre aceste elemente vă rog frumos să ne precizați.  Ce a stat la 
baza, inclusiv a acelor plăți, avansuri achitate…” 

 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
 „Avansurile achitate sunt contractele încheiate.” 
        

D-na Mornea Maria:  
„Pe ce proiecte?” 
 

D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
 „Nu am pe ce proiecte sunt. În acest extras a procesului verbal nu cere așa ceva….” 
 
D-na Mornea Maria:  
„Nu, am zis-o prima dată…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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Dl. Rusu Constantin:  
„Știți ce vreau să vă întreb? Dumneavoastră vi s-au comunicat în scris toate punctele 

la care dumneavoastră trebuie să ne răspundeți. Trebuie, nu aveți încotro, pentru că suntem 
acționari. Sunteți obligați să ne răspundeți, exact la punctele la care vi le-a spus doamna consilier 
Mornea. Ați venit din nou nepregătită.” 

 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Dar  nu mi s-au comunicat în scris.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Ba da, Direcția juridică așa îmi spune. Vi s-a dat extras din procesul verbal.” 
 

Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
 „Vi s-a dat extras din procesul verbal cu poziția doamnei consilier Mornea și dvs. 

trebuia să răspundeți.” 
 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Extras din procesul verbal al ședinței din care dată? Am un proces verbal al ședinței 

din…” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
 „…exact și poziția d-nei consilier Mornea Maria, care vă cere niște chestiuni la care 

dvs. trebuia să veniți pregătită.” 
 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”În 16.03.2015….ședința în care m-ați delegat…..” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

D-na Mornea Maria:  
„Când ați fost aici am discutat inclusiv despre aceste avansuri…” 
 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”…v-am spus în adresă că…” 
 
D-na Mornea Maria:  
„Că ce? Că ați plătit niște avansuri care sunt conform contractelor, vrem să știm la ce 

contracte.” 
 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Dvs. nu ați cerut aici exact care sunt contractele.” 
 
D-na Mornea Maria:  
„Păi acum de ce credeți că v-am întrebat?” 
 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Eu vă spun ce ați întrebat, trebuie să mă uit în acest proces verbal din data de 

16.03.2015. Vă citesc exact ce ați spus.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
„Știți ce este deranjant, d-na director de la Apa Prod, modul în care ne tratați, aproape 

ne persiflați pur și simplu.” 
 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Eu nu….” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Este clar că ați venit total nepregătită să răspundeți la toate.” 
 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Dați-mi voie să vă răspund.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Nu aveți ce să ne răspundeți.” 
 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Eu am răspuns.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Aveți întrebări punctuale. Oare credeți că d-na Mornea v-a întrebat de dragul de a 

întreba cum ați plătit avansurile, nu că s-a subînțeles, v-a spus explicit, în baza căror contracte, iar 
din momentul în care se spune în baza căror contracte, veniți și ne spuneți explicit numărul 
contractului, data încheierii și părțile contractante.” 

 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Nu ați cerut asta. Spuneți așa, că la 31.12.2014, suma avansurilor achitate fără 

investiţii, fără să fie prestat nimic, sunt de 12.497.503 lei …” 
 
D-na Mornea Maria:  
„…avansul de investiții…” 
 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Eu vă citesc ce scrie aici, poftiți citiți dvs….scrie despre avans…” 
 
D-na Mornea Maria:  
„Și răspunsul dvs.?” 
 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Și v-am dat răspuns, cum s-a plătit și în baza a ce s-a plătit acel avans…” 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
”Concret, avans la ce? Trebuie să ne dați date concrete.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”..referitor la afirmația că societatea a plătit avans pentru imobilizări fără a fi făcute 

investiții, vă informăm că în conformitate cu contractele încheiate, constructorii au dreptul la un 
avans de 15% din valoarea contractului, care se plătește în baza unei facturi emise de către 
aceștia. Totodată în termen de 15 zile de la data semnării contractului, aceștia sunt obligați să 
depună o garanție pentru returnare a avansului pentru o sumă egală cu valoarea avansului, care va 
rămâne valabilă până la recuperarea integrală a acesteia de către societate. Plata avansului…” 

 
D-na Mornea Maria:  
„… cum valabilă?” 
 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”.. ea rămâne valabilă până se recuperează de către societate. Pentru că garanția se 

poate depune și ca asigurare, sunt mai multe feluri în care se poate depune o garanție. Plata 
avansurilor s-a efectuat numai după depunerea garanției de restituire a avansului precum și a 
documentului care să ateste constituirea garanției de execuție. Recuperarea avansului se face prin 
reducerea a 15% din fiecare plată, începând cu prima factură emisă după plata avansului, până la 
plata integrală a valorii acestuia.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Pentru ședința următoare, considerați că este făcută interpelare din partea consiliului 

local, să ne prezentați punctual toate contractele încheiate unde ați plătit avansuri pentru execuția 
lucrărilor. De data aceasta explicit vă spunem, și așteptăm în scris răspunsul.” 

 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Nici o problemă.” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Nu-i iau apărarea d-nei, dar ce a trimis primăria, nu reiese că s-a cerut așa ceva…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Ok, până la ședința următoare comunicați-ne exact toate contractele la care s-au 

plătit avansuri…” 
 

D-na Mornea Maria:  
„Problema este, cum a fost așa rămâne. Problema care se pune nu e numai cea 

referitoare la avansuri, atunci am spus un lucru, mă repet, vreau inclusiv acea structură a costurilor. 
Pentru că nu este corect să tot majorăm prețul la apă pentru că…” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„…pentru creșterea salariilor, corect așa este.” 
 

D-na Mornea Maria:  
„…acea structură a costurilor, acum sunteți aici, nu vi se mai comunică prin interpus, 

da, structură a costurilor, nu a cheltuielilor totale, a costurilor.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
„…deci, câți salarizați, câți șefi, care sunt veniturile, să vedem și noi pentru ce dăm 

banii. Degeaba umplem birourile și pe stradă nu e nimeni. Avem o întrebare, la ora actuală se 
execută lucrări în municipiul Hunedoara pentru schimbarea conductelor de apă. Este un caz, la 
mine pe stradă, am rămas uimit, 30 de metri de stradă au fost subcontractați, sau nu știu în ce 
condiții s-au făcut către o anumită societate care executa lucrările, nu vreau să vă spun cum, 
empiric, nu are rost suntem în secolul XXI, s-a terminat parcarea și într-adevăr pe strada de acces 
spre vre-o 7 proprietăți alții au venit să spargă și spun dar noi nu suntem firma care am executat 
lucrarea, suntem o altă firmă. Iertați-mă, cum ați încheiat contractele pentru realizarea lucrărilor? S-
a încheiat cu o singură firmă care a subcontractat sau în ce condiții?” 

 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Nu cred că sunt în măsură să vă răspund la această întrebare.” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Dar pentru data viitoare ne puteți răspunde.” 
 

D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Data viitoare voi fi însoțită de o colegă, de șefa de departamentul de implementare a 

proiectelor, pentru că prin ei s-au derulat…” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Bravo, asta vrem să vedem și noi. Pe o stradă vecină era altă societate, toate sunt 

din Deva…” 
 

D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
”Licitațiile s-au desfășurat prin ei, prin unitatea de implementare a proiectelor.” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Data viitoare, vă rugăm inclusiv, punctual, vrem să știm și noi lucrările de pe raza 

municipiului Hunedoara, cum au fost licitate, cine a câștigat licitația, cum s-au subcontractat, dacă 
s-au subcontractat, care sunt termenele de execuție, dacă există avize, autorizații, proiectul 
prestabilit pentru a se executa lucrarea și așa mai departe.” 

 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  

                 ”O să le spun colegilor.” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Știți de ce? Ca să existe transparență între noi, până la urmă de asta dăm banii, să 

știm pe ce dăm. Mai sunt întrebări pentru doamna?” 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Aș vrea să ridic o problemă care ține de colaborarea dintre primărie și Apa Prod. Am 

văzut că în diverse zone se sistează apa la blocuri, este o problemă de sănătate publică. Prima 
dată am crezut că Apa Prod-ul vrea să lovească primăria ca imagine și așa mai departe. După 
aceea am văzut că sunt asociații care nu au plătit către Apa Prod de 3-4 luni cheltuielile, facturile și 
pe tabelele de pe scară oamenii și-au achitat la zi. Evident că dânșii încearcă să arunce cheltuielile 
acestea în preț, nerealizările, dar primăria are vis-a-vis de asociațiile de proprietari…” 
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Dl. Rusu Constantin:  
„Este cineva de la relațiile cu asociațiile de proprietari?” 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Nu, nu….” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Nu, pentru că vreau să pun eu o întrebare. Avem pe cineva? Nu avem pe nimeni?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
D-na Opri șiu Corina : 
”Este în subordinea mea, dar nu este dl. de acolo.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Vroiam să pun o întrebare punctuală și vis-à-vis de problema ridicată de dl. profesor.” 
 
Dl. Mureșan Vasile : 

 ”Eu vroiam să spun că ar trebui să fie o colaborare între primărie și Apa Prod, să se 
stimuleze contorizarea individuală a apei ca și la celelalte utilități, dânșii și-ar încheia mai repede și 
ar încasa facturile și oamenii nu ar avea probleme. Primăria ar putea să ajute familiile sărace și așa 
mai departe pe cele care nu-și pot plăti…” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
D-na Mornea Maria:  
„…apropo de aspectul acesta, dânșii au făcut niște adrese la proprietarii cei care sunt 

contorizați separat, în care li se spune că ar trebui să aibă pe cineva delegat din partea asociației să 
citească contoarele la o anumită perioadă, deci au început lucrurile acestea.” 

 
Dl. Mureșan Vasile : 

 ”Știu că sunt blocuri care au făcut contorizare individuală, dar eu spun că o colaborare 
între primărie și Apa Prod, ca să-i sprijine ca să-și desfășoare activitatea mai bine, nu ar strica.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Vroiam să vă întreb, un caz punctual. Scară de bloc, plătit totul la zi la asociația de 

proprietari, casiera de acolo nu a virat banii doi ani de zile. Prima întrebare e cum de Apa Prod-ul 
nu s-a sesizat că nu a încasat sumele de bani respective, punctual au venit și au luat contorul. O să 
caut legislația, dar nu puteți să faceți așa ceva, pentru că legea siguranței sanitare vă interzice 
lucrul acesta.” 

 
Dl. Mureșan Vasile : 

 ”E în Parlament, legea aceasta.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Ceea ce faceți este un abuz. Puteți să găsiți alte mijloace, nu să luați apa oamenilor 

în plină primăvară sau vară, înțelegeți? Și doi, întrebare pentru primărie. Legea care reglementează 
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organizarea și funcționarea asociațiilor de proprietari, stipulează că trebuie să existe o colaborare 
cu un compartiment specializat din cadrul primăriei.” 
 

D-na Mornea Maria:  
„…și mai precizează un lucru, că administratorii trebuie atestați de către…..”  
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…am avut noi o hotărâre pe care am votat-o, țineți minte…” 
 
D-na Mornea Maria:  
„…exact, și nu s-a făcut, pentru că acum sar de la unul la altul, da, de exemplu la 

Deva m-au solicitat de am făcut aceste testări pentru administratorii de asociații și nu au luat mulți 
testul.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Corect. Și atunci întrebarea este următoarea, dacă legea ne obligă să avem 

compartiment care supraveghează asociațiile de proprietari, cum este posibil fraudarea a miliarde 
de lei de la asociațiile de proprietari, în sensul în care proprietarul sau locatarul își plătește 
cheltuielile iar asociația nu plătește și în acest contest vreau să știu și colaborarea între primărie, 
compartiment relații cu asociațiile de proprietari și Apa Prod-ul. Cum permiteți ca timp de doi ani de 
zile să nu vi se vireze sumele de bani.” 

 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
 ”Nu știu despre ce vorbiți, acea asociație e doar pe scară sau are mai multe?” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„E la mai multe blocuri.” 
 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
 ”Atunci asta e.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”O să vă răspund, dar o să fiu foarte scurt, există domnule profesor, așa este, un 

compartiment care se ocupă de îndrumare și control. Compartimentul acesta până prin 2012 nu știu 
ce a făcut, de acolo sunt acele datorii, iar noi am dispus, acest consiliu local până la urmă, a dispus 
controlul acestor asociații de proprietari și a descoperit acele presupuse fraude și așa cum știți și 
dvs. dl. notar, până instanța nu se pronunță nu poți să iei o altă măsură. Au fost schimbați 
administratorii și d-na consilier, au fost date examene și verificate toate asociațiile în așa fel încât 
toți administratorii să aibă atestate. La urmă, după ce am povestit toate aceste lucruri, vreau să mai 
spun ceva, noi în calitate de cetățeni care locuim la bloc mai avem și niște obligații. Să ne ducem la 
asociația de proprietari, să participăm la ședințe, să avem grijă să avem administrator cu atestat și 
cenzorul, pentru că cei de la Apa Prod nu vor putea niciodată să facă ei controale, pentru că ei nu 
au dreptul, ei nu pot altceva să facă decât sistarea de apă, cum sistează Renel-ul de exemplu 
curentul dacă nu ai plătit. Ei au făcut niște pași pentru că au acceptat, au făcut acele contracte de 
novație până la urmă, mă rog acolo e o discuție, dar tot asociația de proprietari trebuie să treacă la 
contorizare individuală nu cei de la Apa Prod, pentru că în studiu de oportunitate care s-a făcut  la 
momentul la care am concesionat serviciu către Apa Prod, cei care conduceau nu s-au gândit să 
introducă ca agentul comercial să suporte din costurile lui și contorizare individuală. Dacă s-ar fi 
gândit la acel lucru, probabil că în momentul de față orașul ar fi fost contorizat și nu ar mai fi avut 
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loc asemenea proleme. Administratorii sunt cei vinovați dacă nu s-au plătit acele taxe comune, 
pentru că cetățeanul probabil și-a plătit, dacă are chitanță.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Numai un pic, aici vreau să vă contrazic. În momentul în care îmi prestezi un serviciu, 

tu ca prestator de serviciu, Enel-ul mi-a cerut mie să-mi pun eu contor? Nu, a venit și mi-a pus el, 
cei de la Romgaz au venit și mi-au cerut să-mi pun contor…” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”…nu au contact de concesiune…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…nu există așa ceva, ești prestator de servicii, ești obligat să-mi dovedești cât îmi 

prestezi.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Eu nu mă fac avocatul dânșilor.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Puțin, cam ba.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Contractul de concesiune spune clar ce obligații au.” 
 
Dl. Stamatoiu Ion : 
”Dl. președinte, contorul din fața blocului nu corespunde cu cel din interior.” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Normal că nu corespunde, sunt pierderi.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Corect.” 
 
D-na Peczka Cristina-Director economic Apa Prod:  
 ”Nu avem voie să intervenim pe proprietate privată, pe condominiu.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Așa este, nu aveți voie.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Vreau să spun că este o problemă, unde este contract cu asociațiile de proprietari 

este o probleme, unde este contract individual este altă problemă. E-on, respectiv gazul, curentul 
au contracte individuale pentru fiecare apartament, respectiv fiecare proprietar. Acolo unde este 
proprietate comună nu poate Apa Prod-ul să…” 

 
D-na Mornea Maria:  
”Cum să nu poată?” 
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Dl. Bucale ț Marian : 
”Nu poate.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Cum să nu poată? Poate și au, am dreptate? Sunt apartamente unde sunt contorizate 

individual.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Unde există contorizare individuală, este altă poveste.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Au contract individual.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Asta e altceva.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Deci dvs. ați notat ce probleme avem, vă așteptăm cu drag și la ședințele următoare. 

Poziția scrisă, vă rugăm să ne-o comunicați. Alte înscrieri la cuvânt.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”M-am uitat pe lista de investiții. Întrebarea mea este următoarea, ce s-a făcut pentru 

lucrările de servicii pentru care trebuiau întocmite studiile de fezabilitate și pentru care până la 
această dată nu s-a făcut aproape nimic. Avem documentații pentru diverse lucrări, obiective aflate 
în administrarea primăriei municipiului Hunedoara 800 de mii din care e făcut 9%. Dacă până la 
data asta nu s-au întocmit documentațiile, când vom face investițiile? Următoarea problemă tot la 
investiți, modernizare Piața Obor, vreau răspuns ce s-a făcut până acum, pentru că am aprobat 145 
de mii de lei și până la această dată nu știu să fi făcut, cel puțin din datele care sunt pentru stadiile 
fizice, nu s-a făcut nimic. Se vor apuca probabil de modernizare la piață în plin sezon când vin și 
oltenii și vin toți producătorii agricoli.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Ce nu-i în regulă cu modernizarea?” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Păi nu s-a făcut nimic până acum.” 
 

Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Păi cum nu s-a făcut?” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Uitați aici, modernizare Piața Obor, stadii fizice zero, deci este zero, în lista de 

investiții de zi, v-am spus că eu lucrez cu materialul clientului. Tot la investiții, pentru proiectare 
specializată și așa mai departe…pentru realizare stradală am aprobat 135 de mii și realizat stadii 
fizice 39%. Deci într-un cuvânt toate investițiile care le-am aprobat sunt într-un stadiu de realizare 
aproape egal cu zero, nu mă refer la execuție, nici măcar la faza de proiectare. Dacă la ora asta 
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suntem la sfârșitul lunii mai și nu am realizat proiectarea, când o să realizăm efectiv lucrările? A 
doua problemă, văd că cei din primărie au plecat aproape toți, am primit acea detaliere a 
cheltuielilor pentru evenimentele de anul trecut.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Numai puțin, te rog, cheam-o pe d-na Combei Anda. Vă rog o mică pauză de 30 de 

secunde.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Eu propun ceva, dacă sunteți de acord. Personalul din primărie care răspunde de 

investiții, să fie salarizat în funcție de modul în care își realizează aceste sarcini de serviciu.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Nu poți să-l plătești cu mai puțin decât minimul pe economie.” 
 

Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Vă rog să reveniți cu întrebarea. ” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

D-na Mornea Maria:  
”Avem așa, închiriere echipament sunet, mă rog..…85 de mii lei, generic, serviciu 

organizare evenimente. Păi tocmai despre asta este vorba, asta am spus că vrem să vedem, ce 
înseamnă aceste servicii de organizare a evenimentelor. De exemplu la Festivalul Tineretului 
43.749 ca și anul trecut…” 

 
D-na Combei Anda : 
”Artiștii de pe scenă.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Aveți servicii artiști?” 
 
D-na Combei Anda : 
”Probabil sunt mai multe contracte.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Domnișoară v-am cerut…” 
 
D-na Combei Anda : 
”Dar nu am făcut-o eu, d-na Mornea.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Dar cine?” 
 
D-na Combei Anda : 
”A făcut-o compartimentul direcției economice.” 
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D-na Mornea Maria:  
”Da?” 
 
D-na Combei Anda : 
”Da.„ 
 
D-na Popa Ani șoara-Director Economic : 
”Tipul de cheltuială este luată exact de pe factură.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Dacă pe factură scrie serviciu de organizare evenimente cum să le……” 
 
D-na Combei Anda : 
”Acolo sunt toate contractele, toate facturile, tot există la compartimentul economic.” 
 

Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Dar ce considerați că nu e în regulă?” 
 
D-na Combei Anda : 
”Nu înțeleg nici eu.” 
 

Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Adică, deci serviciu organizare evenimente, ce reprezintă aceste servicii?” 
 
D-na Combei Anda : 
”Artiștii de pe scenă, sau diferite O.N.G.-uri sau cine vine…” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Sau, sau, sau…” 
 
D-na Combei Anda : 
”Păi sunt mai mulți…” 
 

Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Dvs. vreți să spuneți că vreți detaliat, fiecare cu nume, prenume…și suma pe care o 

obține.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Păi cam așa ceva.” 
 

Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Ok, deci Anișoara, te rog din facturi, din contracte să fie trecut la acțiunea de la 1 

ianuarie – au participat respectivele O.N.G.-uri, respectivii artiști, contract nr. cutare, sau comandă 
nr. cutare, suma de bani și să se închidă pe ce este acolo, că bănuiesc că despre asta este vorba. 
Da, e bine așa?” 

 
D-na Mornea Maria:  
”Probabil. Probabil că e bine, pentru că…” 
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Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”…nici nu-mi permit să vă contrazic.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”De exemplu avem la Carnavalul Medieval, serviciu organizare Carnaval 181.960 lei 

generic, da, servicii artistice 11 mii, deci astea sunt separate, spectacol teatru plus concert medieval 
7.040 da? deci toate la un loc fac 200 de mii lei, exact…” 

 
D-na Combei Anda : 
”Erau mai multe firme d-na Mornea, sunt mai multe firme cu care am lucrat. 

Spectacolul cel de 1 miliard și ceva este filmul care s-a făcut în spatele Castelului, restul sunt trupe 
medievale și ce am mai făcut pe acolo.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”…bine, până la urmă am înțeles ce dorește d-na Mornea și pentru data viitoare cred 

că putem să…” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Nu numai eu, cred că și restul…” 
 

Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”…ca și interpelare a consilierului Mornea m-am referit, și ceilalți consilieri…” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Restul consilierilor ar dori să  știe, pentru că zice că am adus-o pe Andra sau am 

adus-o pe nu știu cine, vreau să știu…” 
 
D-na Combei Anda : 
”Cât a costat?” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Da. De ce nu? Cât a costat Andra, cât a costat altul și încă un aspect vreau să știu, 

dacă factura este făcută de Andra sau de un O.N.G.?” 
 
D-na Combei Anda : 
”De obicei se fac prin firme de impresariat cu trupele pe care le aducem.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Nu vorbesc numai de Andra, vorbesc…” 
 
D-na Combei Anda : 
”Am înțeles, facem copii după toate…” 
 

D-na Mornea Maria:  
”…dacă plătiți O.N.G.-ul. În momentul în care plătiți O.N.G.-ul este o altă problemă.” 
 

Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Care?” 
 



81 
 

D-na Mornea Maria:  
”…este următoarea, că O.N.G.-ul acela are și el niște costuri pe care și le acoperă, nu 

numai neapărat plata către artist.” 
 
D-na Lovasz Bianca : 
”Dar nu mai plătește TVA-ul dacă este la un O.N.G.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Și care este problema? De unde știți dvs. dacă se plătește sau nu se plătește TVA-

ul, pentru că și un O.N.G. dacă ia factură de la artistul pe care l-a pus, îl aduce cu TVA.” 
 
D-na Lovasz Bianca : 
”Nu, este fără TVA.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Cum să fie fără?” 
 
D-na Lovasz Bianca : 
”Este PFA, persoană fizică autorizată.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Și înseamnă cu nu are TVA?” 
 

Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Persoana fizică nu plătește TVA.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Ba da, dacă realizează 220 mii lei, dacă realizează peste o anumită sumă…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

D-na Mornea Maria:  
”…și atunci dacă se plătește pe PFA,  de ce să mai plătim pe O.N.G.?” 
 
D-na Combei Anda : 
”Dvs. d-na Mornea vreți toate comenzile și contractele care s-au făcut.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Vreau detaliere.” 
 
D-na Combei Anda : 
”O să vă punem la fiecare ce artiști au fost, sumele care s-au dat, ok.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Să fim în cunoștință de cauză.” 
 
D-na Combei Anda : 
”Am înțeles.” 
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D-na Mornea Maria:  
”Astea sunt cheltuielile, atunci puneți și veniturile.” 
 
D-na Combei Anda : 
”D-na Mornea nu eu mă ocup, ci doamna de la direcția economică.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”De exemplu la Festivalul Tineretului am cheltuit 70249 și am încasat 18900, la Zilele 

Hunedoarei am cheltuit 198524 și am încasat 200500 și atât. Deci față de 923 mii lei  am încasat 42 
mii lei. Asta vreau de la voi.” 

 
D-na Combei Anda : 
”O să transmit la cei care se ocupă.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Cine s-a mai înscris la cuvânt?” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Numai un pic, mai am o problemă referitor la lucrările care se realizează în 

municipiul Hunedoara. Întâmplător stau pe str. Carol Davila, acum de exemplu se sparge strada, nu 
e prima dată când se sparge de cei de la Apa Prod apoi iar se lipește și tot așa. S-a început 
modernizarea str. Gorunilor care duce la Grădina Zoologică, dar în partea spre hotel este la fel. Am 
următoarea întrebare, s-a achiziționat locomotiva aceea, trenulețul, de ce nu o utilizăm?” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”De ce nu….?” 
 

D-na Mornea Maria:  
”De ce nu funcționează?” 
 
D-na Lovasz Bianca : 
”Pentru că s-a făcut ITP-ul, trebuie să găsim șofer care să aibă o anumită categorie, 

sunt mai mulți pași de urmat până să fie totul în regulă.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Deci ce mai trebuie făcut?” 
 
D-na Lovasz Bianca : 
”Azi am făcut ITP-ul.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Să înțeleg că este veche?” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Bineînțeles că este veche. Și ce mai trebuie să facăm ca să meargă?” 
 
D-na Lovasz Bianca : 
”Acum căutăm un șofer…” 
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Dl. Muzsic Robert : 
”Trebuie stabilit traseul…” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”A circulat prin oraș, am văzut-o circulând.” 
 
D-na Lovasz Bianca : 
”A circulat o singură zi.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Totuși am dat 160 mii de lei pe ea.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Atât de mult?” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Păi da….” 
 
D-na Lovasz Bianca : 
”De la Constanța s-a cumpărat.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Normal ar fi ca deja să producă.” 
 
D-na Lovasz Bianca : 
”Este în lucru, noi nu stăm.” 
 

D-na Mornea Maria:  
”Păi din aprilie de când e achiziționată…” 
 
D-na Lovasz Bianca : 
”…dar sunt atâtea acte de făcut înainte, sunt mai multe etape de parcurs. Noi ca să 

scoatem bani din contabilitate pentru înscriere pentru IPT, sunt mai mulți pași de urmat, care nu 
durează o săptămână două, dacă veniți la noi să vedeți actele, câte semnături avem, și să umblați 
dvs. cu actele, să vedeți cât durează. Chiar vă rugăm.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Dacă pentru voi din primărie durează o săptămână, atunci pentru un om din oraș cât 

durează?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Dar nu pricep un lucru, înscrierea nu se face pe primărie? Mai înainte am aprobat o 

treabă cu autovehiculele și radierea lor în cadrul primăriei. Nu se înscrie pe primărie acest trenuleț?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Ba da.” 
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Dl. Magaon Jane:  
”Și atunci de ce durează atât? ITP-ul îl înțeleg, dar de două luni de zile nu putem să 

facem nici ITP-ul?” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
”Dar nu se pun numere de primărie.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Ba da de primărie se pun, de ce durează atâta? De două luni de zile.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”La sfârșitul lunii aprilie  a fost adusă..” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Păi da…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Păi și sunt două luni de zile de la sfârșitul lui aprilie până acum? De ce tot 

exagerăm?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Păi da tot o ținem de o lună de zile.” 
 
Dl. Stamatoiu Ion : 
”Aș vrea să fiți un pic atenți, vă rog frumos. La Heaven, str. Viorele 6-7 câini sunt 

arondați acolo. La Viorele a sărit la o fetiță, nici nu au zis oamenii că scapă. Pe str. Pictor 
Grigorescu s-a făcut o conductă și deja drumul este oval. S-a pus bitum la Grădina Zoologică, eu 
am adus la cunoștință d-lui Marinel, s-a făcut până în dreptul unde se aprovizionează Zoo. Dar eu 
întreb, când vor veni oamenii să viziteze Grădina Zoologică pe unde vor circula? Pentru că este 
bordură, traversează peste bordură și nu au făcut nimic, merg pe zona verde pe pământ, dacă 
plouă, la revedere. Pe str. Pinilor s-au făcut niște alei, la niște blocuri s-a închis, oamenii merg pe 
zona verde și în altă parte s-a făcut alee pe unde nu circulă nimeni. Două probleme și termin. 
Molozul l-au luat de pe stradă și l-au pus pe zona verde, deja a crescut iarba peste moloz. Ultima 
este de notorietate foarte mare, avem UAMS-ul care eu nu zic că nu este funcțional, funcționează 
foarte bine, dar sunt foarte multe cereri, doresc oamenii să interneze acolo pe cei în drept și noi nu 
le putem oferi nimic. Mulțumesc frumos.” 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Raportul Curții de Conturi din decembrie, 14 pagini, aceeași poveste nu-l primim nici 

cum. Să vedem ce este acolo în legătură cu curățenia.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Câteva probleme. La sfârșitul lunii ianuarie respectiv în 30 ianuarie, am cerut un 

audit la Eco Sid, nu știu ce s-a întâmplat, dar cred că nici nu m-a băgat nimeni în seamă. Luna 
trecută am cerut recursul cu Santinel tot la Eco Sid, pentru că ați spus că există un recurs și am 
cerut să-l văd și eu, sau să mi se dea un număr de dosar ca să putem să verificăm să vedem și noi 
ce se întâmplă acolo, nu vrea nimeni să ne transmită datele referitoare la Eco Sid. Altă problemă, 
se dau autorizații de funcționare, aș ruga, respectiv la Păltiniș este un hostess, când s-a dat 
autorizația de funcționare trebuia să se țină cont un pic și de parcare. Acolo când toată lumea când 
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vine parchează pe trotuare, stau, dimineața sunt pline trotuarele  de mașini din alte localități, pentru 
că nu au unde să  parcheze. Nu știu dacă ați putea lua în considerare, în spate acolo să se 
amenajeze parcare, să se amenajeze câteva locuri, pentru este loc și cred că ar fi un lucru bun. A 
apărut acolo o terasă, eu nu-mi aduc aminte, tot la Păltiniș, nu-mi aduc aminte ca în consiliul local 
să fi aprobat pe zona verde terasă. Terasa funcționează și nu cred că nu funcționează cu 
autorizația de funcționare. Această terasă are aproximativ între 30-50 cm ieșită în trotuar, dl. 
viceprimar a văzut și dânsul, nu știu dacă este corect și dacă are rost comisia noastră de urbanism, 
dacă nu mai trebuie să aprobăm nu mai aprobăm. 

Aș dori ca de la Zilele Castelului din 1-3 mai 2015, să ni se prezinte situația financiară 
de venituri și cheltuieli, exact ceea ce a cerut d-na Mornea, că eu consider că dacă ni se prezintă 
după un an de zile, nu mai știm ce s-a întâmplat atunci și am vrea ca să ne fie prezentat la sfârșitul 
lunii. Eu aș vrea să văd, să mi se prezinte luna viitoare, ce contracte au fost la Zilele Castelului și ce 
cheltuieli au fost.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Doriți detaliat ca și d-na Mornea, da?” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Da, da.” 
 

Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Am înțeles.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”De ce? Pentru că consider totuși că a fost un succes din prima ediție și trebuie să-l 

dezvoltăm mai bine, dar trebuie să vedem și ce s-a întâmplat.” 
 
Delegat s ătesc Farca ș Leontin : 
”La Groș la intrare avem o tăbliță cu ”Groș”, dacă s-ar putea vopsi sau să se schimbe 

tăblița. A doua problemă am mai ridicat-o, avem o biserică în Groș atât de frumoasă dar avem un 
Cămin Cultural care lasă de dorit. Vă rog dacă se poate face ceva, au tot venit au fotografiat, 
acoperișul dacă îl lăsăm și în toamna asta, va ploua în el. Țigle și ce am putut am tot schimbat, 
niște termopane ar trebui, ușile de la intrare sunt  praf, mai au un pic și cad.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Sunt două Cămine Culturale care se află ca și obiectiv de investiții este Pestișul și 

Groșul, am mai discutat, sunt în faza de proiectare, sunt discuții pentru a accesa fonduri pentru ele. 
Lucrurile nu se întâmplă așa cum am vrea. Se va face căminul de la a la z.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Mai am eu o problemă. Am ridicat-o cred că de doi ani de zile, capela municipiului 

Hunedoara arată în același stadiu. Trec pe lângă capela din Hațeg, este de trei ori mai mic ca noi și 
au o capelă decentă, frumoasă. La noi… este rușinos că arată așa, este capela orașului…te simți 
umilit ca și aparținător când duci acolo pe cineva drag. Este groaznică și nu se face absolut nimic 
de doi ani de zile de când am ridicat această problemă. Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor 
consilieri, declar închisă şedinţa de azi a Consiliului local." 
 

PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 
MINUTA 

şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 28.05.2015 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului  de organizare și funcționare a 
Centrului de zi „Lumină și Speranță”. 

Hotărârea nr.182/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului cu privire la procedura de 
înregistrare, evidență și radiere a vehiculelor și autovehiculelor de pe raza municipiului Hunedoara, care 
nu se supun înmatriculării. 

Hotărârea nr.183/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local 
nr.201/2013 privind aprobarea Regulamentului şi tarifelor pentru eliberarea şi folosirea autorizaţiei de 
acces tonaj privind stabilirea condiţiilor de acces a autovehiculelor cu masa maximă autorizată de peste 
3,5 tone pe străzile din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr. 184/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării cheltuielilor aferente lunii martie 2015 
și a unor restanțe pe lunile anterioare, pentru naveta cadrelor didactice din învățământul preuniversitar 
de stat de pe raza municipiului Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.185/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri şi teren. 
                         Hotărârea nr.186/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

6. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri pentru 
persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.187/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Formaţiei de Dansuri Populare a 

Ansamblului Folcloric „Haţegana” al Casei de Cultură din municipiul Hunedoara la Festivalurile 
Internaţionale de Folclor din Ohrid-Macedonia şi  Kocaeli/Gebze-Turcia, evenimente care se vor 
desfăşura în perioada 20-31 august 2015. 
                       Hotărârea nr.188/2015 se aprob ă în unanimitate . 
 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al municipiului 
Hunedoara, a sumei de până la 70.000 lei, pentru sărbătorirea  Zilei de 1 Iunie 2015 – Ziua 
Internaţională a Copilului . 

Hotărârea nr.189/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea iniţiativei de înfrăţire a municipiului Hunedoara cu 
municipiul Veles, Republica Macedonia. 

Hotărârea nr.190/2015 se aprob ă în unanimitate.  
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10. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin curse 
regulate în municipiul Hunedoara pentru luna aprilie 2015. 

 Hotărârea nr.191/2015 se aprob ă cu 14 voturi ”pentru” un vot ”împotriv ă” (Mornea 
Maria) și dou ă voturi ”ab țineri” (Magaon Jane, Palc ău Ciprian). 
 

 11. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentanților 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „ECO SID 
HD”. 

Hotărârea nr.192/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a locuinţelor pentru tineri, 

destinate închirierii construite prin Agenţia Natională pentru Locuinţe situate în Hunedoara Aleea. 
Cîmpului, nr.4, bl.6. 

Hotărârea nr.193/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
13. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 

Hunedoara, Str. Batiz, nr.1, bl.F2, sc. A, ap. 28, et.4. 
Hotărârea nr.194/2015 se aprob ă în unanimitate.  

 
14. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe convenabile  situate în municipiul 

Hunedoara. 
Hotărârea nr.195/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
15. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinte de necesitate. 
 Hotărârea nr.196/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
16. Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în 

proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 

   Hotărârea nr.197/2015 se aprob ă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 
(Mornea Maria). 
 

17. Proiect de hotărâre privind închirierea spaţiului cu destinaţia de sediu, situat în 
municipiul Hunedoara, aflat în  domeniului privat al municipiului Hunedoara, str. C. Brâncuşi, bl. X2, 
camera 50, în suprafaţă de 36 mp,  în favoarea Partidului Mişcarea Populară, Organizaţia Locală 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.198/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

18. Proiect de hotărâre privind atribuirea în proprietate domnului STOICA MARCEL -
TIBERIU  a unui teren intravilan, pentru destinaţia de locuinţă, în suprafaţă de  480,013 mp, situat în 
Aleea Tineretului  din municipiul Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara nr.3576/A , nr. cadastral 
2590-2592/1/1/1/41, 2590-2592/2/1/1/1/1/41, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.199/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al 

municipiului Hunedoara, a terenului în suprafață de 120 mp înscris în CF nr. 65407, nr.cad.65407, situat 
în municipiul Hunedoara, str.Victoriei. 

 Hotărârea nr.200/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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20. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului  Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. PARC INDUSTRIAL S.R.L. 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.201/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
21. Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorilor materiale din Anexa nr.1 la Hotărârea 

Consiliului local al municipiului Hunedoara nr.133/2014 privind încadrarea terenurilor pe zone şi 
categorii de folosinţă, în intravilan şi extravilan. 

Hotărârea nr.202/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
22. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea modificării și completării Anexei nr.1 din 

Hotărârea Consiliului local al municipiului Hunedoara nr.23/2014  privind  darea în administrare către  
Unitatea de Asistență  Medico - Socială  a unor mijloace fixe și obiecte de inventar aflate în proprietatea 
Municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.203/2015 se aprob ă în unanimitate.  
  
23. Proiect de hotărâre pentru aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de 

concesiune nr. 6/2004,  având ca obiect concesionarea unui spaţiu, situat în  Hunedoara, b-dul 
Republicii, nr.5, bl.4, aparţinând domeniului public  al municipiului Hunedoara.  

Hotărârea nr.204/2015 se aprob ă în unanimitate . 
 
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafață de 241 mp. înscris în CF nr. 67745, nr.cad. 67745, situat pe str. Plopilor, nr.6, aflat în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara,  precum și a Raportului de evaluare a imobilului . 

Hotărârea nr.205/2015 se aprob ă în unanimitate . 
  
 25. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractelor de închiriere 

nr. 385/18.02.2013 şi nr.386/18.02.2013, cu modificările ulterioare, pentru terenurile situate în Municipiul 
Hunedoara, str. Victoriei, F.N, aflate în domeniul privat al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.206/2015 se aprob ă în unanimitate . 
 
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafață de 112 mp înscris în CF nr. 67584, nr. cad. 67584, situat pe str. Victoriei, aflat în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara, precum și a Raportului de evaluare a imobilului. 

Hotărârea nr.207/2015 se aprob ă în unanimitate . 
 
 27. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 

Hunedoara, pe anul 2015 
Hotărârea nr.208/2015 se aprob ă în unanimitate . 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2015 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în subordinea şi 
finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

Hotărârea nr.209/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 29. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului împrumutului intern al 

municipiului  Hunedoara, pe anul 2015 
Hotărârea nr.210/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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30. Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu în suprafaţă 
utilă de 154,52 mp şi cotă părţi comune de 23 mp  din cadrul etajului 1, aripa B, din fosta Şcoală 
Generală nr.1, înregistrată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situată pe  b-dul. Corvin, nr.14, 
cu destinaţia de săli de cursuri  

Hotărârea nr.211/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

31. Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu în suprafaţă 
utilă de 102,82 mp şi cotă părţi comune de 23 mp din cadrul etajului 1, aripa B, din fosta Şcoală 
Generală nr.1,  înregistrată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situată pe  b-dul. Corvin, 
nr.14, cu destinaţia de săli de cursuri 

Hotărârea nr.212/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
32. Proiect de hotărâre privind închirierea unui spaţiu  cu destinaţia de sediu, situat în 

municipiul Hunedoara, aflat în  domeniul privat al municipiului Hunedoara, str. C. Brâncuşi, bl. X2, 
compus din camerele 43, 44 şi 45, în suprafaţă totală de 108 mp,  în favoarea Partidului Poporului Dan 
Diaconescu,  Organizaţia locală Hunedoara 

Hotărârea nr.213/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
33 Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a spaţiului  

în suprafaţă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brîncuşi bloc X 2, camera 53,  în favoarea 
Asociaţiei pentru Prevenirea şi Tratarea Tulburărilor de Comportament   

Hotărârea nr.214/2015 se aprob ă în unanimitate. 
  
34. Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafață de 9 mp înscris în CF nr. 67769, nr. cad.67769, situat pe str. Ion Creangă, aflat în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara, precum și a Raportului de evaluare a imobilului 

Hotărârea nr.215/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
35. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.06.2015 – 31.07.2015. 
Hotărârea nr.216/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
36. Prezentarea Raportului financiar privind sumele alocate de Consiliul Local Hunedoara 

pentru Clubul Sportiv Fotbal Club Hunedoara şi cheltuite în trimestrul I al anului bugetar 2015, nr. 
123/28.04.2015, înregistrat la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.30217/2015. 

 
La punctul 40 al ordinii de zi,  Diverse . 

 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


